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اختیارات لازم برای 
انجام کارهای عمرانی 
در پارک ها را نداریم 

مدیرعامل فولاد هرمزگان خواستار شد

حمایت دولت از صنایع 
جهت تامین انرژی مورد نیاز

استاندار هرمزگان تاکید کرد
لزوم اقدام سریع برای رفع مشکلات 

امکانات آموزشی در مدارس بشاگرد

در دیدار نمایندگان عالی قوای مجریه 
و قضاییه در هرمزگان مطرح شد 

  تأکید بر تعامل دستگاه قضا 
و دولت جهت رفع مشکلات مردم

 آغاز کوچ پرندگان به سواحل 
و تالاب های هرمزگان 

گروه گزارش  // رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان  گفت:  شعارمان در دور 
نهم اتاق بازرگانی، » اتاق شیشه ای« بوده است تا به مردم و رسانه ها گزارش عملکردمان را شفاف 

ارائه نماییم.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدرضا صفا افزود : جایگاه اتاق بازرگانی بندرعباس زمانی که تحویل گرفتیم، 
مقام سی و چهارم در بین اتاق های بازرگانی کشور داشت که در حال حاضر این جایگاه به سیزدهم رسیده 
است. صفا گفت: اتاق بازرگانی در حوزه بین الملل جزو استان های برتر کشور هستیم و با کشورهای مختلف 
ارتباط داریم.وی از کسب رتبه های نخست تا سوم در حوزه های مختلف توسط اتاق بازرگانی بندرعباس 
 خبرداد.رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی هرمزگان خاطرنشــان کــرد: 30میلیارد تومان 
کمک های عام المنفعه بخصوص از زمان شیوع کرونا به حوزه سلامت داشتیم و ده مدرسه به نام بازرگانان 
استان و همچنین درمانگاه های خیریه احداث می کنیم. وی از حمایت استاندار سابق هرمزگان قدردانی کرد و 
اظهار امیدواری کردحمایت استاندار جدید نیز از تولید و اتاق بزرگانی ادامه یابد و با تجربه درخشان استاندار 

هرمزگان، انتظار رونق تولید در استان را داریم. صفا گفت: هرمزگان رتبه پنجم کشوری در درآمدزایی دارد 
واز آن طرف در محرومیت نیز جزو سه تا چهار استان اول کشور هستیم که امیدواریم این وضعیت و محرومیت 
با حضور استاندار تغییر یابد.صفا افزود: از دولت می خواهیم از صدور بخشنامه های خلق الساعه  که باعث 
ضرر به تجار و صادرکنندگان می شــود، خودداری کند؛ زیرا این بخشنامه ها بدون کارشناسی است. رییس 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان گفت: نیاز است بانک ها از تولید حمایت واقعی داشته 
باشند و از بلوکه کردن بخشی از وام  ها در بانک ها خودداری کنند و بانک ها قراردادها را الکترونیکی کنند 
تا برای همگان شفاف باشد.صفا گفت: کارگروه رفع موانع تولید هم حریف بانک ها نشدند و مراجع قضایی 
تعدادی حکم داشــته که اثرگذار بوده و قدردانی می کنم. وی گفت: یارانه تولید را دولت می تواند با رایگان 
کردن برق، گاز، آب و... به واحدهای تولیدی ارائه دهد که افزایش تولید و اشتغال را به همراه خواهد داشت.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان از تعامل و همراهی مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان 

با اتاق بازرگانی استان قدردانی کرد.
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2 ادامه در همین صفحه

رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی هرمزگان :

 اتاق بازرگانی ده مدرسه 
و درمانگاه های خیریه می سازد 
مقام اتاق بازرگانی هرمزگان در دوسال اخیر از سی و چهارم به  سیزدهم کشوری رسیده است  

8

ادامه از تیتر یک //
   وی افزود: اتاق بازرگانی نقش مســتقیمی در رتبه بندی 
کارت های بازرگانی نــدارد و این وظیفه برعهده وزارت 
صمت است صفا گفت: افزایش 200درصدی صدور کارت 
بازرگانی در استان علی رغم شیوع کرونا را داشتیم. رئیس 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  هرمزگان گفت: 
به مردم هرمزگان قول می دهم که اتاق بازرگانی هرمزگان 
در آینــده ای نزدیک جزء 10 اتاق برتر کشــور باشــد. 
صفا اظهار کرد: شــعار اتاق بازرگانی در دوره نهم »اتاق 
شیشه ای« بوده است به این معنی که تمامی فعالیت های خود 
را به صورت شفاف به رســانه ها و مردم شریف هرمزگان 
نمایش می دهیم. اتاق بازرگانی امروز آن اتاق سابق نیست 
و در این راســتا از تمامی همکارانم قدردانی می کنم.وی 
افزود: اتاقی که در گذشته تحویل گرفتیم در بین 3۴ اتاق 
در جایگاه 3۴ بود و امروز جایگاه اتاق بازرگانی هرمزگان 
13 اســت. امیدواریم در آینده ای نزدیک بتوانیم جزء 10 
اتاق برتر کشور باشــیم و من این قول را به مردم شریف 
استان هرمزگان می دهم.رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی  هرمزگان تصریح کرد: خوشبختانه طی 2 سال 

اخیر با وجود شیوع ویروس کرونا، رشد 200 درصدی در 
عملکردهای خود داشتیم. ایجاد دفاتر نمایندگی بندرلنگه، 
قشم، جاســک و میناب جهت جذب سرمایه گذار، صدور 
گواهی و جلوگیری از جعل اسناد گواهی مبدأ را در این دو 
سال داشته ایم.صفا عنوان کرد: ساماندهی مرزنشینان، ایجاد 
مشاغل پایدار، برگزاری جلسات متعدد با فرمانداری ها و 
صادرکنندگان و بررسی مشکلات موجود ازجمله کارهای 

صورت گرفته در این دفاتر نمایندگی بوده است. 
     خدمات 2۴ ســاعته صــدور گواهی مبــدأ در بندر 
شــهید رجایی، سیستمی کردن تمامی اطلاعات مربوط به 
صدور گواهی مبدأ، نمایش آمار صادرات بر روی ســایت 
اتاق بازرگانی که رشد ۹۸ درصدی به خصوص در صادرات 
به امارات، عمان، چین داشــته، ازجمله کارهای صورت 
گرفته در 2 سال اخیر بوده است.وی بیان کرد: برای فعالان 
اقتصادی با توجه به حذف کارت بازرگانی، یک گواهی نامه 
معتبر عضویت صادر خواهیم کرد تا نگرانی بازرگانان استان 
را در ایــن زمینه رفع کنیم. برگزاری دوره های آموزشــی 
ابتدایــی و تکمیلی به صورت وبینــاری و کارگاهی را در 
زمینه های مختلف تجاری، گمرکی و ... داشته ایم.  رئیس 

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  هرمزگان بیان 
کرد: در سال ۹۹ حدود 3۵ دوره آموزشی برگزار کردیم که 
بیش از ۵00 ســاعت دوره و بیش از 12 هزار نفر ساعت 
آموزش بوده و نســبت به سال قبل رشــد 30 درصدی 
داشتیم. از ابتدای ســال 1۴00 تاکنون 1۹ دوره آموزشی 
برگزار کردیم که نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۷0 

درصدی داشته است.
   صفا تصریح کرد: برگزاری نشست با سفیر فرانسه و مالزی 
و وبینارهایی با اتاق های هرات، پرتغال، قزاقستان، سنگال 
و ... صورت گرفته و تفاهم نامه هایی نیز به منظور همکاری 
بیشتر منعقد شده و خواهد شــد. با توجه به نیازهایی که 
داریم با اتاق های بازرگانی کشور نیز ارتباط می گیریم.وی 
افزود: تعداد 12 کمیســیون تخصصی به عنوان اتاق فکر 
بخش خصوصی با توجه به نیازهای اســتان شکل گرفته 
اســت. کمیســیون ها به عنوان بازوان مشورتی اتاق برای 
خروج بخش خصوصی از مشکلات عمل می کند. با توجه 
به پتانسیل های فراوان در هرمزگان ۹ تشکل در زمینه های 
مختلف اقتصادی ایجاد شده و حمایت های قابل توجهی نیز 
در جهت تأمین رفاه تشــکل های زیرمجموعه انجام شده 
اســت.رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  
هرمزگان عنوان کرد: شــورای گفت وگــو اتاق بازرگانی 
هرمــزگان امروز در رتبــه 11 قرار گرفته اســت. اتاق 
بندرعباس در گذشــته واحد پژوهش نداشــته که در این 
دوره ایجاد شده و در خصوص مسائل مختلف گزارش های 

جامعی را به ســمع و نظر فعالین اقتصادی رسانده است.
صفا خاطرنشــان کرد:  مرکز داوری اتاق بازرگانی دارای 
صلاحیتی اختصاصی برای رسیدگی به اختلافات تجاری 
و اقتصادی است. خوشــبختانه موفق شدیم در این مدت 
دایره شمول فعالیت های مرکز را توسعه دهیم. کارگروهی با 
هدف توسعه مرکز داوری شکل دادیم و 1۹ فقره تفاهم نامه 
با اتحادیه ها و صنوف مختلف منعقد کردیم.وی اظهار کرد: 
افرادی که در پارلمان بخش خصوصی هستند هیچ دریافت 
مالی ندارند و خوشــبختانه این پارلمان در سال های اخیر 
دچار تحولات خوبی شده اســت.  از زمانی که کار خود 
را آغاز کردیم تنها ۵۴۸ کارت بازرگانی در استان موجود 
بود که امروز به هزار و ۶00 کارت رســیده است. رئیس 
اتاق بازرگانــی، صنایع، معادن و کشــاورزی  هرمزگان 
بیان کرد: در زمینه کارهای عام المنفعه برای اســتان، اتاق 
بازرگانی در آینــده ای نزدیک ســاختمانی برای بخش 
تشکل های اقتصادی خریداری کرده و 10 مدرسه خواهد 
ســاخت و به نام بازرگانان استان به مردم هرمزگان هدیه 
خواهد کرد.  صفا اظهار کرد: اســتاندار جدید دردآشنای 
تولید اســت و با تجربه خود می تواند اســتان را به رونق 
اقتصادی برســاند. استان هرمزگان در درآمدزایی پنجمین 
استان کشور است، اما در زمینه محرومیت نیز در رتبه سوم 
قرار دارد. امیدوارم این آمار با حضور آقای دوستی، تغییر 
 فاحشی داشته باشد.وی از افتتاح ساختمان اتاق بازرگانی تا 

ماه های آینده خبرداد.

رئیس اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی هرمزگان :

اتاق بازرگانی ده مدرسه و درمانگاه های خیریه می سازد 
با تجربه درخشان استاندار هرمزگان، انتظار رونق تولید در استان را داریم
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برگزاری مانور اطفاء حريق 
با شناور لايروب مکران يک در لنگرگاه بندرعباس

  گروه خبر // معاون دریایی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان 
گفت: در آســتانه هفته پدافند غیرعامل، مانور مقابله با حریق و آتش 
با اســتفاده از سیستم ) rainbow شناور پیشرفته لایروب مکران 
یک( در لنگر گاه بندرعباس برگزار شــد.به گزارش خبرنگار دریا ، 
» اســماعیل مکی زاده « در تشریح مانورانجام شده اظهارداشت: این 
مانور با هدف سنجش و ارزیابی قابلیت های کاربردی سیستم شناور 
لایروب مکران یک در عملیات های اطفاء حریق، افزایش سطح توان 
و آمادگی مقابله با خطرات احتمالی در دریا به ویژه مهار به موقع آتش 
و نجات جان دریانوردان و مسافران در مواقع ضروری علاوه بر کاربرد 
اصلی لایروبی شناور برگزار شد. وی نتایج حاصله از اجرای این مانور 
را، ارزیابی و تحلیل فنی و عملیاتی لایروب و قابلیت مانورینگ این 
شناور درمواقع اضطرار و حریق در دریا عنوان کرد. مکی زاده ضمن 
تشریح سناریو و گستره اجرای این مانور اظهارداشت: خبری مبنی بر 
حریق شناور صیادی عبوری از لنگرگاه به دلیل تسری مواد سوختی به 
موتورخانه به مرکز هماهنگی و جستجو  و نجات دریایی اداره کل بنادر 
و دریانوردی استان ارسال می گردد که بلافاصله دستور اعزام شناور 
مکران که در همان محدوده  مشغول لایروبی کانال دسترسی بندر است، 
صادر می شود. وی افزود: لایروب مکران یک، پس از وصول شرایط 
اضطرار شــناور صیادی با حضور در محل، نسبت به اطفاء حریق به 
وجود آمده در لنج صیادی اقدام و در مدت زمانی کمتر از یک ساعت 
کل حریق را خاموش می کند.معاون امــور دریایی اداره کل بنادر و 
دریانوردی هرمزگان، شناخت تجهیزات وتوانایی آن ها در مانورهای 
امداد و نجات را یکی دیگر از اهداف تعیین شده در برگزاری مانورهای 
دریایی عنوان کرد و اذعان داشت: مانور اطفاء حریق با شناور لایروب 
مکران، برای ما یک مانور خاص محسوب می شود، زیرا ایده استفاده 
از ظرفیت فنی این لایروب و نصب تجهیزات آتشخواری برروی این 
شناور از سوی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان اجرایی گردیده 
و دیگراینکه؛ این کاربرد بــرای لایروب در مواقع اضطرار پیش بینی 

شده است. 

آغاز کوچ پرندگان به سواحل و تالاب های هرمزگان 
  گروه خبر // مهاجرت پرندگان آبزی و کنار آبزی به زیستگاه های 
هرمزگان آغاز شد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ کارشناس حیات وحش 
اداره کل محیط زیســت هرمزگان گفت: هرسال پاییز حدود ۹0 گونه 
انواع پرندگان آبزی و کنارآبزی به استان سفر می کنند.فهیمه گودرزی 
افزود: این پرندگان از ســیبری و آسیای میانه به تالاب های هرمزگان 
مهاجرت کردند و تا بهار ســال آینده در اســتان می مانند.وی گفت: 
مسیر های اصلی پرندگان مهاجر، مسیر پروازی آفریقایی- اوراسیایی، 
مسیر پروازی آسیای مرکزی، مسیر پروازی شرق آسیا-استرالیایی و 
مسیر پروازی نیمکره غربی است.کارشناس حیات وحش محیط زیست 
هرمزگان گفت: شمارش پرندگان در سایت های سرشماری همه ساله از 
دی ماه آغاز می شود و یکماه ادامه دارد.هرمزگان ۵۵ سایت سرشماری 
پرندگان دارد.فهیمه گودرزی افزود: پرندگان مهاجر از نوع حواصیلیان، 
آبچلیکیان، سلیمیان، کاکاییان، باکلانیان و پرستو های دریایی هستند.

وی گفت: تغییرات آب و هوایی، توســعه ناپایدار، خسارت زیستگاه، 
نشــت و ریزش مواد نفتی دردریا، تولید ســوخت با منشاء گیاهی و 
توسعه زمین های کشــاورزی، توربین های بادی، دکل های مخابراتی، 
ساختمان های بلند و پنجره ها، آلودگی نوری و زباله ها و پلاستیک از 
عوامل تهدید و تاثیرگذار در روند زندگی و مهاجرت پرندگان است.
هرمزگان با بیش از 2 هزار کیلومتر نوار ساحلی و 1۴ جزیره و داشتن 
چهار تالاب بین المللی مهم ترین زیستگاه های پرندگان مهاجر در فصل 

زمستان است.

خبر

خبری
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سرمقاله

  در حالی یک هفته از شروع بکار رسمی شهردار منتخب شورای ششم شهر 
بندرعباس مــی گذرد که انتظار می رفت با توجه بــه تاخیر دوماهه در صدور 
حکم و شــروع بکار ایشــان، تغییرات مدیران ناکارآمد در حوزه های مختلف 
شــهرداری زودتر شروع شــود و مدیرانی بکارگمارده شوند که بتوانند بصورت 
جهــادی و انقلابی اقدام کنند تا بندرعبــاس را از برزخ بی عدالتی و محرومیت 
ها نجات دهند. بندرعباس شــهری است که یکی از شهرداران اسبق بندرعباس 
امضای پایتخت تجارت ایران را حتی بر روی بیلبوردها به نمایش گذاشــت، اما 
این پایتخت تجارت ایران را در واقع بایســتی پایتخت بافت های حاشیه ای و 
فرســوده، بی مهری هاو کم لطفی ها، محرومیت ها، آسیب های اجتماعی، فقر و 
فلاکت و بیکاری و بیماری  و بی توجهی صنایع به حوزه مسئولیت های اجتماعی 
و پرداخت عوارض شــان در شهری دیگر نامید که شورای شهر و شهرداران در 
ادوار مختلف کم لطفی های زیادی به محلات و ســایر حوزه های شهری کردند 
 و در واقع شهرداری که حوزه خدمات رسان به شهروندان بود، در بیشتر اوقات و 
بخش ها به حوزه ای سیاســی و جناحی تبدیل شــد که حتی آسفالت کوچه و 
معابر و... را گاهی به بازی های سیاســی و انتخاباتی گــره زدند و حق الناس 
زیــادی در حوزه های زیادی برعهده برخی از مدیران شــهرداری قرار گرفت و 
بایستی پاسخگو باشــند و مردم از عملکردشان بسیار ناراضی بودند. حق مردم 
 در محلات حاشــیه ای و بافت های فرســوده این نیســت که در معضلات و 
 آســیب های اجتماعی غرق شــوند. کمبود اماکن تفریحی، فرهنگی، ورزشی، 
کوچه های تنگ وتاریک و... در محلات باعث شــد بســیاری از نوجوانان و 
جوانان در آسیب های اجتماعی و مشروبات و مواد مخدر و بزهکاری غرق شوند 
و هیچکس هم خود را در این موضوع پاســخگو ندانســت و ارائه خدمات هم 
گاهی فقط ارتباطی شــد. در یکی از قســمت های زندگی پس از زندگی که در 
دو ماه مبارک رمضان امسال و سال گذشته پخش شد ودر اینترنت قابل مشاهده 
 اســت، خانمی که لحظاتی به دنیای دیگر رفته و برگشــته بود و از مشاهداتش 
می گفت، توصیه می کرد که مسئولیت را تا حدامکان نپذیریم که پاسخگویی آن 
بســیار سخت است. این مسئولیت در هر سطحی می تواند باشد که اگر انسان به 
پاســخگویی آن فکر کند، اولا تلاش نمی کند با رانت و... به پست هایی دست 
یابد و اگر مســئولیتی را پذیرفت، هم تلاش می کند بــه گونه ای عمل کند که 
پاســخگوی عملکردش باشد.شهردار و شورای شهر جدید بندرعباس که انتظار 
 دیگری از آنها می رود، امیدواریم همانطور که شهردار بندرعباس وعده داده است، 
سالم ســازی ها را هرچه زودتر در صورت نیاز با پاکسازی ها شروع کند و به 
هشــدار یکی از اعضای شورا توجه کند که برخی برای ابقای شان با رانت های 
مختلف تلاش می کنند که اتفاقا این افراد در سطوح مختلف بایستی زودتر پاکسازی 
و عزل شوند و مدیران دلسوز، متخصص، متعهد، پاکدست و همراه با سیاست های 
شورا شهردار و دولت جایگزین شــوند تا مردم از انتخاب اعضای شورای شهر 
که منجر به انتخاب شهردار شد، پشیمان نشوند. مسئولیت در حوزه های مختلف 
شهرداری بایستی به کسانی سپرده شود که خود را در مقابل خدا و مردم پاسخگو 
بداننــد و کم کاری نکنند تا میزان خدمات دهی به مردم افزایش یابد که از مهدی 
نوبانی، شهردار انقلابی، مردمی و جهادی بندرعباس انتظار می رود در راستای وعده 
و قول هایی که به مردم داده است، هرچه سریعتر برنامه های سالم سازی اش را با 
تعیین معاونان، شهرداران مناطق و روسای سازمان های شهرداری و... آغاز نماید و 
بعد سطوح بعدی را سالم سازی نمایند وزمینه های فساد را از بین ببرند وبا مفسدین 

در هر سطحی با همراهی دستگاه های نظارتی برخورد قاطعانه داشته باشند.
  علی زارعی

ضرورت تسریع در سالم سازی شهرداری 

گروه خبــر // رئیس ســازمان صنعت، معدن 
و تجــارت هرمزگان در 531 جلســه کارگروه 
تسهیل و رفع موانع تولید استان گفت: از ابتدای 
ســالجاری تا کنون 225 پرونده در حوزه های 

متفاوت، مطرح و مورد بررسی قرار گرفت.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ خلیل قاســمی اظهار 
داشــت: از ابتدای ســال تاکنون 22۵ پرونده شامل 
11۵ پرونده در حوزه صنعــت، 13 پرونده معدنی، 
۵۹ پرونــده در حوزه جهاد کشــاورزی، ۸ پرونده 
گردشــگری، 20 پرونده صنفی و 10 پرونده متفرقه 

در جلسات کارگروه و رفع موانع تولید استان طرح و 
مورد پایش قرار گرفته است. وی مهمترین اقدامات 
کارگروه تســهیل و رفع موانع تولید استان در نیمه 
اول ســالجاری را برگزاری 3 جلسه کارگروه جهت 
مدیریت مصرف انــرژی و جلوگیری از تعطیلی و 
کاهش آســیب و لطمات مربوطــه به صنایع بزرگ 
اســتان، پیگیری و رفع مشــکلات بندری مربوط 
به تولیــدات صادراتی معادن گچ بــا هدف تحقق 
برنامه صادرات ۵ میلیون تن تا پایان ســال 1۴01 
عنوان کرد.قاســمی دیگر اقدامات کارگروه تسهیل 

 و رفع موانع تولید اســتان هرمزگان را رفع مشکل 
 سوخت رسانی به 2۹0 واحد مرغداری و 20 واحد 
 پــودر ماهــی اســتان و پیگیــری جهــت ایجاد 
زیرساخت های مربوط به گازرسانی این واحدها و 
همچنین راه اندازی و بکارگیری سامانه ستاد تسهیل 
و انجام کلیــه امورات مربوط به کارگروه تســهیل 
و رفع موانع تولید از طریق ســامانه بیان داشــت.

دبیر کارگروه تســهیل و رفع موانع تولید استان در 
ادامه بــه موضوع افزایش هزینه صادرات واحدهای 
 تولیدی استان اشــاره نمود و افزود: افزایش هزینه 

تعرفه های خدمات بندری ســالانه توسط سازمان 
بنــادر و دریانوردی ، افزایــش هزینه حمل و نقل 
دریایــی خطوط کشــتیرانی،لاینرها و کشــتیرانی 
جمهوری اســلامی ایــران )هوپاد دریــا(، افزایش 
هزینه اجاره کانتینرهای خالی خطوط کشــتیرانی 
و شــرکت های حمل و نقل زمینی ، افزایش هزینه 
حمــل و نقل زمینی کامیون هــای حامل کالا های 
صادراتــی از مبادی تولید به مقصد بنادر و گمرکات 
مرزی از موارد است که مشکلات عدیده ای را برای 
واحدهای تولیدی استان به همراه داشته است.رئیس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان همچنین به 
اقدامات دبیرخانه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید 
استان پرداخت و افزود: از ابتدای سال تا کنون 1۸0 
جلسه برگزار شده است که شامل 311 مصوبه بوده 
اســت که از این تعداد مصوبات 1۵۷ مصوبه اقدام و 

1۵۴ مصوبه دیگر در دست اقدام است.

گروه خبر // نماینده ولی فقیه در هرمزگان گفت: 
ایران اسلامی نســبت به حضور داعش و رژیم 
صهیونیستی در مرزهای خود حساس است و این 

حضور را با قدرت نظامی پاسخ می دهد. 
 حجت الاســلام محمد عبــادی زاده در خطبه های 
نماز جمعه این شهرستان اظهار کرد: جامعه اسلامی 
با خانواده معنا پیدا می کند و اســاس و قوام اجتماع 
در گروی تعالی خانواده است.وی با بیان این که اگر 
خانواده درســت شد، خیالمان از بابت جامعه راحت 
می شــود چرا که عناصر برآمده از خانواده، جامعه را 
می ســازند و یکی از مهم ترین آسیب ها در این میان، 
تقدم دانســتن نقش هر کدام از اعضــای خانواده  بر 
دیگری اســت که برخی با بیان زن سالاری یا فرزند 
سالاری، تعادل را در خانواده بر هم می زنند.نماینده 
ولی فقیه در هرمــزگان ادامه داد: هر فرد در خانواده 
مســؤولیتی دارد و ایفای مطلوب این نقش می تواند 

خانواده را به پیش ببرد.حجت الاسلام عبادی زاده در 
بخش دیگری از خطبه ها، با تسلیت سالروز شهادت 
امام حسن عســکری )ع( به نقش ویژه و ممتاز این 
شخصیت ارزشــمند اســلام و احاطه ویژه آن امام 
نســبت به مسائل قرآنی و حاکمیت اسلامی، تصریح 
 کرد: بسترســازی برای ایفای مسؤولیت خاصه امام 
زمان )عج( تنها گوشــه ای از اقدامــات امام یازدهم 
است.وی همچنین به تلاش عناصر جامعه اسلامی در 
حفظ از قرآن کریم، گفت: بسیاری از برادران خوب 
ارتشــی ما حافظ قرآن و یا بخش های بزرگی از آن 
هستند و این نشــانه کارکرد مهم معنویت در وجود 

کار این عزیزان است.امام جمعه بندرعباس با تبریک 
هفته نیروی انتظامی، اســتفاده از دانش روز در انجام 
مسؤولیت را در دستور کار قرار داده است و یکی از 
علل اصلی موفقیت آن نیز برآمده از دانش و تخصص 
توام با تعهد است.عبادی زاده با تأکید بر توسعه استفاده 
از پهپاد، دوربین های نظارتی و تجهیزات الکترونیکی 
توســط پلیس هوشــمند، این مهم را زمینه ساز رقم 
خوردن پلیس هوشمند برشــمرد وگفت: استفاده از 
نیروهای توانمنــد و انقلابی در پلیس یک اصل مهم 
بوده که به خوبی به آن توجه شده است.نماینده ولی 
فقیه در هرمزگان با اشــاره به کشتار مردم مظلوم و 

بی گناه در افغانســتان و وقوع انفجارهایی در مراسم 
نماز جمعه و اجتماعات مردمی، گفت: دشمن پشت 
پرده ناامنی در منطقه است و این بار ایجاد ناامنی در 
منطقه را از افغانستان آغاز کرده و دولت و حاکمیت 
افغانستان باید نســبت به این موضوع هشیار باشد.

وی نســبت به حضور داعش و رژیم صهیونیستی به 
عنوان عوامل سرسپرده نظام استکباری در مرزهای 
جمهوری اسلامی ایران هشدار و گفت: ایران هیچ گاه 
این حضور را تحمل نخواهد کرد و با قوای نظام مقتدر 
خویش در این زمینه وارد عمل خواهد شد.به گزارش 
فارس، عبادی زاده درباره جاده جغین نیز گفت: این 
جاده در فصل برداشت محصول بسیار جاده خطرناک 
و نامناسبی است و فشار زیادی بخاطر انتقال بارهای 
کشاورزی از جنوب کرمان و منطقه هشتبندی بر روی 
این جاده است که مسؤولان باید این مشکل را رصد 

کرده و نیاز به تعریض این جاده را رفع کنند.

رئیس سازمان صنعت ، معدن و تجارت هرمزگان خبر داد

طرح و بررسی 225 پرونده مشکل دار در نیمه اول سالجاری

نماینده ولی فقیه در هرمزگان :

مسؤولان جاده جغین را دریابند

پشت پرده سیاست 

    
تیم جدیــد در ایران می گوید که به زودی برای انجــام مذاکرات به میز های 
گفت وگو باز خواهد گشــت، اما هیچ نشــانه ای از پیگیری این موضوع از 
ســوی آن ها وجود ندارد. انریکه مورا، نماینــده اتحادیه اروپا در امور ایران 
برای تلاش با هدف شروع سریع مذاکرات هسته ای به ایران سفر کرد. در این 
دیدار وی با حســین امیرعبداللهیان درباره زمان بازگشت ایران به مذاکرات 
گفت وگو کرد، اما ظاهرا نتایج این مذاکرات مثبت نبوده اســت و دو طرف بر 
ســر زمان آغاز دور جدید مذاکرات به تفاهم نرسیدند. پیشتر آمریکا از پلن 
بی در صورت شکســت مذاکرات خبر داده بود. یکی از احتمالات این بود که 
واشــنگتن و تهران یک توافق کاملا جداگانه از برجام را امضا کنند که حاوی 
عوامل کاملا متفاوت از توافق کنونی است. نقشه دیگر این بود که مجموعه ای 
از پاسخ های تنبیهی در مشــورت با متحدان اروپایی علیه ایران اعمال شود.
روزنامه واشــنگتن پست نیز با انتشار یادداشتی به پایان توافق هسته ای ایران 
اشاره و این سوال را مطرح می کند که پلن بی آمریکا کجاست؟ مجموعه ای از 
فعالیت های دیپلماتیک در واشنگتن طی هفته گذشته نشان می دهد که توافق 
هسته ای ایران به رغم تلاش های دولت آمریکا مرده است. اگر تیم بایدن طرح 
جایگزینی برای جلوگیری از دســتیابی ایران برای هسته ای شدن دارند این 
موضوع همچنان محرمانه نگه داشــته شده است؛ و زمان به نفع آمریکا پیش 
نمی رود. پس از دیدار وزیر خارجه آمریکا با همتایان اســرائیلی و اماراتی 
خود، لاپید وزیر خارجه اسرائیل اقدام به تهدید ایران کرد و گفت که ایران در 
حال تبدیل شــدن به یک کشور هسته ای است. وی ادعا کرد : ایران در حالی 
بازگشــت به مذاکرات را به تعویق می اندازد که در حال توسعه توان هسته ای 
خود است. وی همچنین گفت که اسرائیل ممکن است با زور برای جلوگیری 

از دستیابی ایران به سلاح هسته ای اقدام کند.
اژه ای: دنبال کوتاه کردن فرایندهای پیچیده و فسادزا هستیم 

در ادامه سلسله نشست های تخصصی مسئولان عالی دستگاه قضا برای بررسی 
چالش ها و راهکار های اصلاح فرایند های قضایی در جهت کاهش مشــکلات 
مردم در دوره »تحول و تعالی«، نشستی کارشناسی با موضوع »علل و عوامل 
شکل گیری پرونده های ماده ۴۷۷« برگزار شــد. ماده ۴۷۷ درخواست اعاده 
دادرســی به رئیس قوه قضاییه در خصوص پرونده هایی است که ادعا می شود 
در آن ها حکم خلاف بینّ شــرع صادر شده اســت. رئیس قوه قضاییه در این 
نشســت بر ورود تخصصی و فنی برای ریشه یابی چالش های موجود در نظام 
 قضایی کشور تأکید کرد و متذکر شد: قوانین و فرایند های پیچیده درون و بیرون 
قوه قضاییه که برای مردم دردسرساز بوده و موجب فساد و کندی کار شده اند، 
باید اصلاح شــوند. حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای گفت: من شخصاً 
قائل بودم و دنبال این هســتم که بعضی از فرایند های پیچیده و فســادزا را با 
همکاری دولت و مجلس کوتاه کنیم تا با شــفاف تر، چابک تر و کارامدتر شدن 
ساختار ها مشــکلات مردم کاهش یابد.وی برای نمونه به پیچیدگی های قانون 
مالیات و فرایند صدور مجوز ها اشاره کرد و گفت که فرایند های طولانی و لایه 
لایه در این حوزه ها علاوه بر آن که مشکلاتی را برای مردم به وجود آورده، قطعا 

فسادزا هم هست./فارس

 

تازه های مطبوعات
اعتماد- این روزنامه با طرح این سوال که چرا دولت رئیسی سخنگو ندارد؟ نوشت: دولت 
کسی را به عنوان سخنگو معرفی نکرده، بلکه غلامحسین اسماعیلی که ریاست دفتر ابراهیم 
رئیسی را در نهاد ریاست جمهوری برعهده دارد، تلاشی برای اطلاع رسانی اقدامات دولت 

سیزدهم نمی کند.
 کیهان- این روزنامه با اشــاره به مصوبه اخیر مجلــس در خصوص »لغو حق وکالت 
نمایندگان و قضات بعد از دوره خدمت« نوشــت: مجلس در اقدامی قابل ستایش و در 
روند بررسی جزئیات طرح تسهیل مجوز کسب و کارها ضمن تصویب این طرح که در 
حوزه مجوزها انحصارزدایی می کند حتی امکان ویژه ای را که پیش از این برای نمایندگان 

و قضات وجود داشت نیز حذف کرد تا شرایط برای متقاضیان عادلانه تر شود. 
جمهوری اسلامی- این روزنامه با اشاره به بررسی طرح صیانت در مجلس نوشت: اصرار 
بر مخالفت با خواست منطقی مردم، به هیچ وجه از حقوق نمایندگان مجلس نیست. قانون 
اساسی جمهوری اسلامی ایران نیز به هیچ کس اجازه محدود کردن آزادی های مشروع 
مردم را در هیچ زمینه ای نمی دهد و طرح صیانت، آشکارا درصدد محدود ساختن آزادی 

استفاده مردم از امکانات علمی و فنی پیشرفته روز دنیاست. 
شــرق- این روزنامه نوشــت: ماجرایی که مجلس نهم به ریاست علی لاریجانی درباره 
احمدی نــژاد پی گرفت، حالا مجلس یازدهم به عینه برای روحانی تکرار کرده اســت؛ 
استنکاف از اجرای قانون و شکایت به قوه قضاییه. این دومین بار است که یک مجلس 
بابت اجرا نکردن قانون از یک رئیس دولت شکایت کرده و کار را به قوه قضاییه سپرده 
است؛ اما ماجرا این است که وقتی سرانجام شکایت قبلی بی سرانجام ماند، چرا مجلس فعلی 

هم اصرار دارد همان راه را برود؟
 آرمان ملی - این روزنامه نوشت: کناره گیری لاریجانی و تحویل پرونده چین به دولت رئیسی تمام 
تحلیل ها را زیر سوال می برد. مثلا این که مشخص می شود اساسا در حاشیه بودن دولت روحانی 
در این قرارداد به خاطر موقتی بودن دولت ها نیست که اگر به این دلیل بود، نباید امروز دولت که 
خود چهار یا هشت ساله است، ادامه دهنده این پرونده می شد. دیگری جایگاه علی لاریجانی که 
گفته می شد برخلاف باقی برادران همچنان در بدنه کشور بسیار نفوذ دارد، چرا که با تحویل این 

قرارداد احتمالا محمد مخبر معاون اول دولت رئیسی، این مسئله را هم تحت الشعاع قرار می دهد.
سرلشکرسلامی: کروزهای دریایی سپاه با برد ۲۰۰۰ کیلومتر در راه است

سرلشکر حسین سلامی، فرمانده کل ســپاه گفت: نیروی دریایی سپاه در این سال های 
اخیر در عرصه های شناوری، پیشرفت های بسیار چشمگیری را تجربه کرده است و در 
شناورهای تندرو افزایش سرعت این شناورها به چیزی نزدیک به 100 نات رسیده است 
که این جزو پدیده های جالب عرصه سرعت و شــتاب در دریانوردی است. در عرصه 
پهپادها نیز نیروی دریایی ســپاه رشد قابل ملاحظه ای داشته است و صدها فروند پهپاد 
شناسایی، مراقبتی، رزمی و انتحاری، به نیروی دریایی سپاه به صورت های مختلف اضافه 
شده است که الان دوستان ما در عرصه پهپادها تا برُد 1200 کیلومتر را در اختیار دارند و 
در حال افزایش این برد هستند. در عرصه موشک های کروز دریایی نیز از موشک هایی 
با برد 3۵ و ۹0 کیلومتری به موشک های 300 کیلومتری و موشک های ۷00 کیلومتری 
رسیده ایم و در آینده نزدیک موشک های 2000 کیلومتری کروز که قادر هستند شناورهای 

متحرک را هدف قرار بدهند در نیروی دریایی سپاه توسعه می یابند./ مهر

احیای مذاکرات برجام، همچنان شاید وقتی دیگر 
در حالی که در ســفر مورا به ایران زمان بندی برای از ســرگیری مذاکرات وین 
مشخص نشــد،طرف غربی همزمان با اصرار برای بازگشت به برجام اجرای پلن 
بی علیه ایران را زمزمه می کند . بن بست مذاکرات وین درحالی که همچنان منتظر 
یک تصمیم مهم در دو ســوی میز است و به ویژه آمریکا و 1+۴ وانمود می کنند 
ایران باید تاریخ دور جدید را اعلام کند، ســفر انریکه مورا معاون مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا به تهران و دیدارش با علی باقری مذاکره کننده ارشد ایرانی 
هم نتوانست این بن بست را بشکند و تاریخی از گفت وگوهای آینده بدهد با این 
حال دو طرف توافق کردند ظرف دو هفته آینده در بروکسل مذاکرات را ادامه دهند 
و این تنها روزنه امید در میان خبرهای سفر مورا به تهران است .به گزارش خراسان 
»انریکه مورا« معاون مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا در محل وزارت امور 
خارجه کشورمان با علی باقری معاون سیاسی امیرعبداللهیان دیدار و گفت وگو کرد.
معاون سیاسی وزارت امور خارجه کشورمان در این ملاقات، با تاکید بر این که ایران 
همواره ثابت کرده که یک بازیگر مسئول در عرصه بین المللی است ، تصریح کرد : 
اما رفتار طرف مقابل نشان می دهد که با مسئولیت پذیری فاصله معناداری دارد و هر 
طرف که مسئولیت پذیری بیشتری از خود نشان دهد، به میز مذاکره نزدیک تر است.

باقری با اشاره به این که برای ایران دستیابی به نتایج ملموس موضوعیت دارد، افزود: 
ایران برای مذاکرات جدی که نتیجه آن توافق عملی و نه توافق کاغذی باشد، همواره 
آماده است. وی با اشاره به این موضوع که تردید جدی درباره اراده واقعی آمریکا 
برای انجام تعهداتش وجود دارد، از بی عملی طرف های اروپایی در اجرای تعهدات 
خود ذیل برجام انتقاد و بر ضرورت مسئولیت پذیری آن ها تاکید کرد. انریکه مورا 
نیز ضمن تشریح مسئولیت خود به عنوان هماهنگ کننده اتحادیه اروپا، بر آمادگی 
خود به منظور همکاری با کشورمان و سایر طرف ها در جهت ادامه مذاکرات برای 
دســتیابی به نتیجه ای که مورد پذیرش همه طرف ها باشد، تاکید کرد. پس از گفت 
وگوهای باقری و مورا در تهران حسین امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه کشورمان 
دست به تلفن شد و با همتای روس خود در مسکو گفت وگو کرد . وی در تماس با 
لاوروف وزیر خارجه روسیه تاکید کرد که گفت وگوها با مورا مثبت بوده و دو طرف 
ضمن ابراز رضایت، برای تداوم آن اعلام آمادگی کرده اند.در حالی که ایران همچنان 
برای بازگشت به مذاکرات احیای برجام در حال فکر کردن برای تصمیم گیری است 
در کاخ سفید نشست ها و گفت وگوهایی درباره خطر هسته ای شدن تهران برگزار 
می شود. بلینکن از اتمام وقت ایران می گوید و اسرائیل از مقابله با برنامه هسته ای 
ایران با نیروی نظامی سخن می گوید. در این بین رسانه های آمریکایی نیز این سوال 
را مطرح می کنند که پلن بی تیم بایدن در قبال ایران در صورت شکست مذاکرات 
کجاست؟ پولیتیکو در گزارشی در این باره می نویسد: دولت بایدن به طرز فزاینده ای 
بر این باور است که توافق هسته ای ایران در آستانه از بین رفتن است. آنتونی بلینکن 
وزیر خارجه آمریکا پس از دیدار با همتای اماراتی و اسرائیلی خود گفت که زمان 
برای تهران با هدف بازگشــت دوباره به برنامه جامع اقدام مشترک در حال پایان 
یافتن اســت. از زمانی که رئیس جمهور جدید ایران در آگوست گذشته به قدرت 
رسید، جمهوری اســلامی ایران از گفت وگو بر سر بازگشت آمریکا به توافقی که 
دونالد ترامپ رئیس جمهور پیشین آمریکا از آن خارج شده بود، خودداری می کند. 

انعکاس
اعتماد آنلاین نوشت: سخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به ادعاهای اخیر رئیس جمهور 
آذربایجان  علیه ایران مبنی بر قاچاق مواد مخدر توسط کشورمان  به ارمنستان  و اروپاگفت: به 
نظر می رسد به رغم پیام های خصوصی و مثبتی که از باکو در تماس های مختلف دریافت می شود، 
تعمدی برای طرح اظهارات رسانه ای بی مبنا از سوی باکو وجود دارد که البته در جای خود پاسخ 

مقتضی داده خواهد شد.
 افکار نیوز نوشت : اینستاگرام دسترسی شبکه پرس تی وی به حساب کاربری خود در بستر این 
پلتفرم را قطع کرد.به گزارش روابط عمومی شبکه پرس تی وی ، این پلتفرم اشتراک گذاری عکس 
و فیلم   صفحه  پرس تی وی را در بستر خود مسدود کرده و  دسترسی شبکه خبری انگلیسی زبان 

ایران به حساب خود با 1۵۶000  دنبال کننده را ناممکن کرده است.
تابناک نوشت : آیت ا... سیدمحمد سعیدی تولیت حرم حضرت معصومه  در دیدار وزیر ورزش 
و جوانــان با وی، گفت: برخی خالکوبی ها، آرایش های موی ســر، رفتار و حرکات و ... که 
امروز در بین ورزشکاران مشاهده می شود اثر تبلیغات فرهنگی تمدن غرب در بین آن هاست 
و مسئولان فرهنگی و ورزشی ما نیز باید نسبت به بروز بیرونی فرهنگ و ارزش های دینی در 
بین ورزشکاران برنامه ریزی کنند.وی گفت: محمد صلاح بازیکن مصری تیم لیورپول انگلستان 
وقتی گل می زند به سجده می رود؛ این یک کار فرهنگی تاثیرگذار در دنیای ورزش است که از 

عقاید وی سرچشمه گرفته است.
حمله به گزینه معاون سیاسی استاندار هرمزگان به دلایل واهی 

مطرح شــدن نام سید محمدرضا طباطبایی به عنوان گزینه ی معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان سبب مخالفت جریان های مشکوک است و افرادی به دنبال تخریب این چهره ی 
جوان و انقلابی هستند. به گزارش موج ، با حضور مهدی دوستی به عنوان استانداری جوانی و انقلابی 
در رأس استانداری هرمزگان باید منتظر به کارگیری نیروهایی با چنین مشخصاتی در جای جای 
استان بود چراکه تزریق نیروی جوانی چنانچه با پاک دستی و درایت همراه باشد، می تواند وضعیت 
استان را دگرگون کند.در این میان مطرح شدن نام سید محمدرضا طباطبایی معاون اسبق سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی فرمانداری بندرعباس، معاون اسبق عمرانی و برنامه ریزی فرمانداری بندرعباس و 
مدیر فعلی خبرگزاری تسنیم در هرمزگان برای معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری نه تنها 
بر مفاهیم گام دوم انقلاب و توصیه مقام معظم رهبری و وعده های رئیس جمهور منتخب منطبق است 
که اشراف کامل وی بر مشکلات و معضلات استان می تواند او را در این مسیر به موفقیت چشمگیری 
برساند.طباطبایی از چهره های مؤمنی است که مسئولیت دبیری ستاد آیت الله رئیسی در هرمزگان را 
نیز در زمان برگزاری انتخابات بر عهده داشت و علی رغم فعالیت حزبی اما تاکنون دچار غش کردگی 
سیاسی نشده است و همین مسئله می تواند وی را در معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی به توفیق 
چشمگیری برساند و چنین گزینه ای بهترین گزینه برای کاهش اختلافات احتمالی میان نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی است.اگرچه برخی افراد بر تجربه نه چندان زیاد طباطبایی تمرکز کرده اند 
و در حال ســوزاندن نیروی توانمند دیار خود هستند اما دلسوزان استان در این وضعیت نباید در 
دام چنین استدلال هایی قرار گیرند و باید با حمایت از این گزینه راه را برای ورود جوانان تشنه ی 
خدمت که هیچ گونه نقطه ی سیاهی در پرونده ی کاری آنان دیده نشده است، باز کنند.در این میان 
افرادی که منافع گروهی خود را در خطر دیده اند یا در انتخابات های آینده از اجرای صریح و قاطع 
قانون هراس دارند، تبر در دست گرفته اند و در فضای مجازی تخریب این چهره را دنبال می کنند؛ 

مسئله ای که اگر با مدیریت صحیح همراه شود، دست کینه توزان را خالی خواهد گذاشت.

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری و استاندار هرمزگان بر تعامل 
دستگاه قضا و دولت جهت رفع مشکلات مردم تأکید نمودند.

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی صالحی رئیس کل دادگســتری استان 
هرمزگان در دیدار با مهدی دوستی استاندار جدید هرمزگان، انتصاب وی 
به عنوان نماینده عالی قوه مجریه در این استان را تبریک گفت. همچنین 
رئیس کل دادگستری و استاندار هرمزگان با اشاره به منویات مقام معظم 
رهبری »مد ظله العالی« و تأکیدات رؤسای محترم جمهور و قوه قضاییه، 
بر تعامل دستگاه قضا و دولت جهت رفع مشکلات مردم تأکید نمودند.
علی صالحی رئیس کل دادگســتری و رئیس شــورای قضایی استان 
هرمزگان در جریان این دیدار با تأکید بر همکاری و پشــتیبانی دستگاه 
قضایی از دولت برای پیشبرد اهداف نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، 
به اقدامات ویژه دادگستری استان در زمینه برقراری امنیت، ایجاد صلح 
و سازش، رسیدگی به پرونده های مهم، مقابله با فساد، برخورد با قاچاق، 
حمایت از ســرمایه گذاری و تولید و احیای کارخانه ها و کارگاه های 

تعطیل و نیمه تعطیل نیز اشاره کرد و خواستار ارتقای سطح همکاری ها 
در این خصوص شد. وی همچنین یادآور شد: متأسفانه حجم زیادی از 
کالاها در گمرکات به علت عدم ترخیص در معرض فساد قرار دارند که 
این موضوع نیازمند برنامه ریزی منسجم، ایجاد زیرساخت های لازم و 
تأمین نیرو و تجهیزات کافی برای تعیین تکلیف سریع این اقلام است.علی 
صالحی در بخش دیگری از ســخنان خود خواستار توجه ویژه شورای 
تأمین به موضوع قاچاق سوخت شد و بر ضرورت ایجاد اشتغال توسط 
دولت با هدف بهبود معیشــت مرزنشینان به منظور کاهش آمار قاچاق 
تأکید کرد. نماینده عالی قوه قضاییه در اســتان هرمزگان در پایان برای 
مهدی دوســتی اســتاندار جدید هرمزگان در این جایگاه مهم آرزوی 
موفقیت کرد.استاندار هرمزگان نیز در جریان این دیدار، ضمن قدردانی 
از اقدامات ارزشمند دستگاه  قضایی استان گفت: ارتقای جایگاه استان 
هرمزگان در همه زمینه ها مهمترین هدف ما است که امیدواریم در تعامل 
بین دستگاه ها در ذیل سه قوه و دیگر نهادها صورت پذیرد.مهدی دوستی 

خاطرنشان کرد: می توانیم بر اساس هماهنگی، هم افزایی و تعامل، توان 
و ظرفیت های مختلف را در کنار هم و در راستای رسیدگی به مطالبات 
مردم قرار دهیم و مطمئناً این امر بسیار اثربخش خواهد بود.نماینده عالی 
دولت در اســتان هرمزگان خاطر نشان کرد: قطعاً با اتکاء به ظرفیت و 
سرمایه اجتماعی بسیار خوبی که استان هرمزگان از آن برخوردار است، 
اقدامات چشــمگیری را در جهت رفع مشــکلات و دغدغه های مردم 

شاهد خواهیم بود.

در دیدار نمایندگان عالی قوای مجریه و قضاییه در هرمزگان مطرح شد 

 تأکید بر تعامل دستگاه قضا و دولت جهت رفع مشکلات مردم
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نقیضه جات فودبلاگرها 
آفتی به نام فودبلاگرها 

فودبلاگرها افرادی هستند که در صفحه 
شخصی اینستاگرام، تبلیغات را برای غذا هایی 
که سفارش می دهند انجام می دهند. آن ها 
معمولاً از کیفیت غذا و طعم غذا برای فالوور 
هایشان صحبت می کنند تا افراد را بتوانند 
جذب رستوران و هتل مورد نظرشان کنند .

 بود که بار دگر بشنوم صدای تو را ؟
و باز تست کنم یک کمی غذای تو را ؟
چنان تو در شکمم جا گرفته ای ای جان

که هیچکس نتواند گرفت جای تو را
  فرشته پناهی و هوشنگ ابتهاج

***
ما از تو به جز لایک نداریم تمنا

پیتزا به کسی ده که محبت نچشیده
مهدی پیرهادی و سعدی

هرگز نمیرد آن که چشیده است مال مفت!
ثبت است در اینستا گرام فیلم های او

***
  فرشته پناهی و حافظ

 گفت اندر قصر، کس را ره نبود
تا چپاند در دهانش فست فود

  زهرا محبی ومولانا
*** 

تیغ تیزی گر به دستت داد چرخ روزگار
هرکجا دیدی غذا زودی ببر، نشخوار کن

  فرشته پناهی و سعدی
 ***

چون عاقبت کار جهان نیستی است
تا خرخره بایست غذا تست کنیم

  فرشته پناهی و خیام

طنز

مهران سلطانی نژاد ســرویس استان ها //
نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه 
بوشهر گفت: از مســئولان اجرایی استان 
انتظار می رود هر چــه زودتر پیگیری های 
لازم برای عملیاتی شــدن مصوبات ســفر 
رئیس جمهور به این استان انجام دهند چرا 
اگر پیگیری نشود اجرایی  این مصوبات  که 

نمی شود. 
  به گزارش خبرنگار دریــا ؛ آیت الله غلامعلی 
صفایی بوشهری در خطبه های نماز جمعه این هفته 
بوشهر اظهار کرد: تقوا بهترین ذات و توشه برای 
رستگاری اخروی و برترین راه برای جلب محبت 
الهی در حیات دنیوی اســت.وی با اشاره برخی 
فضائلی از سبک زندگی انسانی از زبان امام حسن 
عسکری)ع( پرداخت و تصریح کرد: به لذت های 

زودگذر دنیا، ثروت، مقام و تمایلات نفسانی دین 
خود را از دســت ندهید و برای خدا تلاش کنید.

امام جمعه بوشهر با اشاره به سفر رئیس جمهور 
به استان بوشهر بیان کرد: ارتباط دو سویه دولت 
با مردم و مردم با دولت موجب همگرایی، وحدت 
و اجرایی شدن بسیاری از پروژه های مورد نیاز 
مردم می شــود و دولت از نزدیک مشکلات را 
شناسایی و آن را برطرف می کند.صفایی بوشهری 
عنوان کرد: در سفر استانی رئیس جمهور و هیئت 

دولت طرح های راهســازی، راه آهن، اقتصادی، 
اشتغال زایی و تکمیل پروژه های نیمه تمام، حوزه 
اقتصاد، معیشــت به  ویژه برای جوانان تصویب 
شد.وی افزود: از مسئولان اجرایی انتظار می رود 
هــر چه زودتر پیگیری هــای لازم برای  تحقق 
مصوبات ســفر انجام دهند چرا که این مصوبات 
اگر پیگیری نشــود اجرایی نمی شود و یا اجرای 
آن با کندی انجام می شود. امید می رود مسئولان با 
شتاب لازم در اجرای پروژه ها و مصوبات فراهم 

کنند.نماینده ولی فقیه در استان بوشهر تصریح کرد: 
استان بوشهر سومین استان اقتصادی کشور و در 
اولین تولید درآمد ســرانه و ناخالص ملی  است 
و نقش بزرگ در اقتصاد ایران ایفا می کند. دولت 
نیز باید در قبال این خدمتی که اســتان بوشهر به 
اقتصاد می کند عنایت ویژه ای به این استان داشته 
باشند.امام جمعه بوشهر با اشاره به مسئولیت های 
اجتماعی صنایع مستقر در استان بوشهر بیان کرد: 
این گونه نباشــد صنایع در فضای استان بوشهر 

ثروتمند شــوند و مردم دچار مشــکلات مالی 
باشند باید هم تراز تولید ثروت ملی اضافه شود.
صفایی بوشــهری گفت: با پیشنهاد طرحی که از 
سود صنایع مستقر در استان بوشهر ۵ درصد برای 
توسعه، رفع مشــکلات و دیگر ابعاد این استان 
اختصاص یابد و هر چه زودتر اجرایی شود.وی 
با محکوم کردم عملیات تروریستی در افغانستان 
و لبنان بیان کرد: خســارت بزرگی به مردم این  
کشــورها وارد شد که در حادثه تروریستی علیه 
مردم مسلمان و متدین افغانستان تعدادی از مردم 
این کشور به شهادت رسیدند.امام جمعه بوشهر به 
حادثه تروریستی در لبنان پرداخت و با اشاره به 
اینکه در عملیات تروریستی در بیروت تعدادی 
از مردم  به شــهادت رسیدند گفت: سر نخ تمام 

این عملیات های تروریستی آمریکا است.صفایی 
بوشهری با اشاره به آغاز هفته وحدت یادآور شد: 
هر ندایی که موجب تفرقه شود از سوی دشمن و 
هر صدایی که موجب وحدت شود یک حرکت 

الهی است. 

امام جمعه بوشهر:

مصوبات سفر رئیس جمهور به بوشهر پیگیری شود

حسن سیلاوی سرویس اســتان ها // مدیر مهندسی 
عمومی و گردشگری ســازمان آب و برق خوزستان از 

احیای هشت مسیر گردشگری در استان خبر داد. 
     به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدامین ایزدجو در همایش 
ملی راهکارهای احیای صنعت گردشــگری در دوران پسا 
کرونا که با حضور اعضای فراکسیون میراث و گردشگری  در 
اهواز برگزار شد، اظهار کرد: تنها سازمان وزارت نیرو که واحد 
گردشگری دارد، سازمان آب و برق خوزستان است و از آن 
جا که یک ـ ســوم آب های شیرین و قابلیت مدیریت کشور 
در خوزستان متمرکز شده و حدود ۴0 درصد سرمایه وزارت 
نیرو در این کشور است، بنابراین این سازمان، این واحد مستقل 
را تشکیل داده اســت.وی یادآوری کرد: از حدود 20 سال 
پیش این سازمان این ایده را داشت که از تجهیز کارگاه سدها 
استفاده بهتری داشته باشــد که در این زمینه کارهایی انجام 
شــد.ایزدجو ادامه داد: در زمان ساخت سد شهید عباسپور و 
مارون ســاختمان هایی که برای اسکان پرسنل در نظر گرفته 
شــده بود به صورت دو منظوره احداث شدند تا پس از اتمام 
کار از ساختمان ها استفاده های دیگری شود. این کارها برای 
نخستین بار در کشــور اجرا و شهرکی احداث شد که اگر با 
تجربه امروز به 20 سال قبل برمی گشتم به طور قطع به گونه 

دیگری عمل می کردم.
  مدیر مهندســی عمومی و گردشگری ســازمان آب و برق 

خوزســتان خاطر نشان کرد: تجربه 20 ســاله نشان داد که 
دولت، بهره بردار و حتی سازنده خوبی برای اماکن گردشگری 
نیست و اگر این کار به مردم واگذار شود به مراتب بهتر در این 
زمینه اقدام می کنند.ایزدجو اظهار کرد: اکنون تفکر تغییر کرده 
و دیگر به دنبال احداث شهرک ها با بودجه و امکانات دولتی 
نیستیم و وظیفه داریم، زیرساخت های احداث این شهرک ها را 
فراهم کرده و در اختیار مردم قرار دهیم.وی گفت: ســال ۹۸ 
تفاهم نامه ای با سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان با موضوع 
بهسازی زیرساخت های گردشگری سدهای خوزستان منعقد 
شــد که در قالب آن نیز زیرســاخت های گردشــگری در 
شهرک های باقیمانده از دوره تجهیز کارگاه سدها در سدهای 
مارون، شهید عباسپور، مسجدســلیمان و کرخه را بهسازی 
کنیم تا ســپس با مطالعه و برنامه ریــزی اقتصادی مجموعه 
بسته های سرمایه گذاری تولید شود و بازسازی ساختمان ها 
به بخش خصوصی واگذار شــود.مدیر مهندســی عمومی و 
گردشــگری سازمان آب و برق خوزستان همچنین خبر داد: 
بهســازی زیرساخت ها در شهرک گردشــگری سدگدار که 
بزرگترین شهرک در کشور محسوب می شود، تقریبا تمام شده 
و فراخوان عمومی بسته های سرمایه گذاری آغاز شده است.

ایزدجو بیان کرد: همچنین مطالعه و شناسایی سازه های آبی 
ـ تاریخی خوزستان توســط این سازمان انجام شده است و 
۶1۸ اثر و ســازه آبی ـ تاریخی استان احصا و شناسنامه دار 

شــده  اند و بالغ بر بیست و چند هزار صفحه سند تولید و در 
اختیار پژوهشگران قرار گرفتند. در این اسناد پیشینه و اهمیت 
هر اثر و موارد دیگر مشــخص شده است.وی با بیان این که 
این کار یکی ـ دو ماه دیگر تکمیل می شــود نیز اضافه کرد: 
اکنون در حال بارگذاری این اطلاعات در ســامانه هستیم تا 
با کلیک روی هر سازه علاوه بر بازدید مجازی اطلاعات آن 

مشخص شود.
  مدیر مهندســی عمومی و گردشــگری ســازمان آب و 
برق خوزســتان اعلام کرد: برنامه ریــزی اقتصادی مدیریت 
و ســرمایه گذاری ســازه های آبی ـ تاریخی و گردشگری 
خوزستان و طرح احیای آن ها از جمله دیگر اقدامات انجام 
شده هستند. در این کار خوزستان به چهار پهنه مدیریتی تقسیم 
و هشت مسیر گردشگری استان احیا شده است.ایزدجو ادامه 
داد: تلاش شده تا به جای گردشگری مقصدمحور که سال ها 
در کشور پیگیری می شد، در خصوص گردشگری مسیرمحور 
کار کنیم زیرا با این کار امکانات در مسیر تقسیم و همه مردم 
در این مسیر از مواهب بزرگ گردشگری بهره مند می شوند.
او با تاکید بــر این که باید با برنامه ریزی و هدفمندســازی 
توزیع اعتبارات اجرا شود، افزود: به طور مثال، در خصوص 
موارد مختلف، مســیر گردشــگری اندیکا بررســی شده و 
اطلاعات حاصل شده نیز نقشــه راه سازمان مدیریت برای 
هدایت اعتبارات دولتی اســت.وی اضافه کرد: ایجاد اشتغال، 
توسعه زیرســاخت ها در مناطق کم برخوردار و زمینه سازی 
نقش آفرینی و مشارکت جامعه محلی در ترویج گردشگری از 

دیگر مواهب گردشگری مسیرمحور است.

احیای هشت مسیر گردشگری در خوزستان

استاندار   // استان ها  توکلی سرویس  آرزو 
کرمان با اشــاره به پیامدهــای مهاجرت 
فعال  جمعیت  افزود:  شهرها  به  روستاییان 
روستایی به شهرها مهاجرت کرده و تبدیل 
به مصرف گرا می شوند و باید مدنظر داشت 
که مصرف گرایــی تاثیرات منفی بر هویت 

فردی دارد. 
  به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ علی زینی وند 
در حاشــیه بازدید از روســتاهای دارسینوئیه، 
گرگینوئیــه و ده خانــی از توابع بخش مرکزی 
کرمان گفت: مردم در این روســتاها ســرزنده 
حضور دارند و مدیران موظفند روســتاهایی که 
اهالی آنجا ساکن هستند و اقتصادشان فعال است 
را در اولویت قرار دهند.وی با اشاره به خدمات 
رفاهی در این روستاها اظهار کرد: خوشبختانه 
در این دو روســتا دامداری رونق دارد.استاندار 
کرمــان اظهار کرد: متاســفانه در برخی مقاطع 
نسبت به روستاها غفلت کردیم و این امر باعث 
شد فرهنگ اصیل روستایی کم رنگ شده و اکثر 
جوانان روستاها را ترک کردند.وی از پیامدهای 
مهاجرت روستاییان به شــهرها سخن به میان 
آورد و افزود: جمعیت فعال روستایی به شهرها 
مهاجرت کرده و تبدیل به مصرف گرا می شوند و 
باید مدنظر داشت که مصرف گرایی تاثیرات منفی 
بر هویت فردی دارد.زینی وند احساس بی هویتی 

و افزایش حاشیه نشــینی را از دیگر پیامدهای 
مهاجرت روستاییان به شهرها برشمرد و تصریح 
کرد: جوانان ســاکن در روســتاها با روحیه و 
دارای اعتماد به نفس بالایی هســتند که اغلب 
افراد موفقی نیز می باشند.وی با اشاره به اشتیاق 
شهرنشینان به ویلاسازی در روستاهای نزدیک 
شــهرها، خطاب به روســتائیان بیان کرد: نباید 
 بگذارید ساختار ســنتی روستاها با ویلاسازی 
و ... تغییر کند و در روستاها با ایجاد خانه های 
بوم گردی از گردشگران پذیرایی کنید.استاندار 
کرمان بر لزوم حفظ اقتصاد روستاها تاکید کرد و 
افزود: خوداشتغالی و اشتغال خانگی مدل دارد و 
براساس آن باید اقدام کرد ضمن آنکه روستاییان 
می توانند با ایجاد شرکت تعاونی اقتصاد روستای 
خود را رونق بخشــند و ما نیز به آنها تسهیلات 
لازم را اعطــا خواهیــم کرد."مجید ابراهیمی" 
دهیار روســتاهای دارسینوئیه و دهخانی نیز در 
این بازدید با اشــاره به اینکه هشت سال پیش 
شورای اسلامی در این روستا تشکیل شد، گفت: 
در اولین دوره این شــورا امکانات و زیرساخت 
در این روستاها وجود نداشت که اکنون تکمیل 
شــده اســت.وی در ادامه با اشاره به سیل سال 
۹۸ در این منطقه اظهار کرد: قنوات روستاهای 
گرگینوئیه و دهخانی بر اثر سیل آسیب دیده اند 
که با همکاری دســتگاه های مربوطه توانستیم 
بخشی از خسارات را جبران کنیم اما هنوز 20 
درصد خســارات به قنوات جبران نشده که باید 
قبل از شروع بارش ها مرمت آنها به پایان رسد 
زیرا ممکن است بارش های جدید باعث تخریب 
دوباره آنها شود.ابراهیمی دامداری و کشاورزی 
در این دو روســتا را مکمل یکدیگر دانست و 
عنوان کرد: نبود پوشــش اینترنت در این منطقه 
از دیگر دغدغه های مردم روستاهای دارسینوئیه 

و دهخانی است.

استاندار کرمان :

بی هویتی و مصرف گرایی 
حاصل بی توجهی به روستاهاست

علیرضا حائری زاده سرویس اســتان ها // استاندار 
یزد نسبت به حل مشــکلات سرمایه گذاری در حوزه 
گردشــگری خصوصا مشکلات مربوط به شهرداری ها 
تاکید کرد و گفت: اینجا، اتاق جنگ اقتصادی است و 

با عزم جدی تری باید مسایل پیگیری شود. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهران فاطمی در نشست کارگروه 
اقتصاد مقاومتی اســتان یزد که در محل استانداری برگزار 
شــد، با بیان این که این امــلاک و خانه های تاریخی بعضا 
متعلق به 200 ســال پیش است و مشمول تبصره شهرداری 
نمی شود، گفت: ضمن اینکه باید برای توسعه زیرساخت های 
گردشگری یاری کننده باشیم و فشارها و طرح ها و مشکلات 
را حل و فصل کنیم.وی با بیان این که این جلســات محل 
صحبت های عادی و معمولی نیست، تصریح کرد: اگر قرار 
اســت توجیه و حرف هایی عادی رد و بدل شود برگزاری 
این جلسات هیچ موضوعیتی ندارد ما برای حل مشکل اینجا 
جمع شده ایم و باید خروجی تصمیمات منجر به رفع موانع 
بخش تولید و جهش شود.اســتاندار یزد از کوتاهی و عدم 

پرداخت تسهیلات مربوط به مصوبات حمایتی کرونا توسط 
بانک ها ابراز تعجب کــرد و گفت: ارتباط این کوتاهی ها با 
کرونا چیست؟ باید با تک تک بانک های مربوطه جلساتی 
برقرار شــده و اعداد و ارقام که هیچ کدام نیز مبالغ سنگینی 

نیستند نیز توسط بانک ها پرداخت شود.
  وی بــا بیان ایــن که بانک ها باید از منابــع داخلی برای 
طرحهایی که تا انتهای امسال می تواند به بهره برداری برسد، 
کمک کنند، گفت: مصوبات در سطح ستاد فرماندهی اقتصاد 
مقاومتی نباید بماند و باید به سرعت خصوصا در جلسه با 
معاون رییس جمهور حل و فصل شود.فاطمی با بیان این که 
نسبت به جلسه احساس اقتصاد مقاومتی القا نمی شود، گفت: 
اینجا اتاق جنگ اقتصادی اســت و با عزم جدی تری باید 

مسایل پیگیری شود.

  اســتاندار یزد با بیان این که باید شرایط استان را نسبت به 
جهش تولید در موارد متعدد اقتصادی ارزیابی و پایش کنیم، 
گفت: باید ابتدا بررســی و آسیب شناسی کنیم و در جایگاه 
واقعی بتوانیم مســائل را بررسی کنیم.وی با تاکید بر این که 
زمان عدالت پایه کردن اقتصاد استان و اصلاح ساختار استان 
مطرح شده و باید مشــکلات را براین اساس حل و فصل 
کنیم، گفت: به دنبال تشــکیل کارگروه نباشیم و بهتر است 

اقتصاد را مردمی کنیم.
   اســتاندار یزد با بیــان این که باید عرصــه برای حضور 
نخبگان در این جلسات فراهم شــود، تصریح کرد: همین 
کارگروه ها محل اتصال نخبگی اســت و باید به دنبال ارائه 
مدل و الگویی برای اجرا باشــیم.وی با بیان این که گفتمان 
دانش بنیان و نوآوری گفتمان های مبارکی است، تصریح کرد: 

با این وجود باید این مباحث پخته شود و مسیر و راه جدیدی 
را پیــدا کنیم در عین حال نیز توان دســتگاه های مختلف 
پای کار بیاید و مشــکل را حل کند.وی بــا تاکید بر لزوم 
برگزاری این جلســات در برش شهرستانی و به فرماندهی 
فرمانداران گفت: ســتادها تشکیل شود و بنشینند و بررسی 
 کنند چرا که باید به فرمانداران نقش بدهیم و آن ها منشا اثر 

باشند.
  فاطمی با تاکید بر این که نباید افراد دســته دوم و سوم که 
قدرت تصمیم گیری ندارند، به این جلسات بیایند گفت: اینجا 
اتاق فرماندهی جنگ اقتصادی اســت و حس این جلسات 
حس جلسات عادی است البته مسئله پیگیری، نقطه قوت 
این جلسات است.وی به پیگیری تعهدات عمل نشده اشاره 
کرد و گفت: باید در سطح کلان نیز مطالبات استان پیگیری 

شود و از حقوق استان دفاع کنیم.استاندار از رشد و توسعه 
گردشگری استان با وجود شرایط کرونا تقدیر کرد و گفت: 
مدیر موفق جســور و باهمت و پیگیر است و پیگیری برای 

احقاق یک مسئولیت اهمیت دارد
*  يزد استان اول در سرمايه گذاری گردشگری 

  اما در ابتدای این نشست، »سیدمصطفی فاطمی« مدیرکل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری یزد با اشاره به 
این که آمار سرمایه گذاری در حوزه میراث و گردشگری در 
ســامانه سیب یزد اعلام شده است، گفت: یزد با ۴۸1 طرح 
بیشترین سرمایه گذاری را در ســطح کشور دارد که 2۴۸ 
طرح بهره برداری شــده و 1۴۷ طرح نیز بیش از ۴۷ درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.
  وی افــزود: ۵۴ طــرح در طی دوران کرونــا و در میان 
محدودیت ها متوقف و ابطال شده است و این نکته ای است 
از طرفی در حوزه ســرمایه گذاری خارجی هم رتبه اول را 
داریم.مدیــرکل میراث فرهنگی یزد با بیان این که در عمده 
مشکلات و مباحث عمده کشوری تفویض اختیارات استانی 

و عــدم اجرای قانون حمایت از مالکیــن بناهای تاریخی 
دخیل اســت، گفت: مشکلاتی مانند عدم تمکین بانک ها و 
ناهماهنگی این حوزه، مسائلی مانند هزینه شهرداری ها و ...به 

مشکلات گردشگری دامن زده است.
*  لزوم اجرای قانون حمايت از بافت های تاريخی 

  »محمد میرشمسی« معاون سرمایه گذاری میراث فرهنگی 
یزد در این نشست با بیان این که بانک ها با وجود دستورات 
ستاد کرونا همراهی ندارند، گفت: قانون حمایت از بافت های 
تاریخی ابلاغ شده که براساس ماده 12 این قانون بافت های 
تاریخی و سرمایه گذاری در این عرصه حمایت شده اند اما 
شهرداری با ایجاد یک تبصره، تحت عنوان تامین پارکینگ 

هزینه های بسیار هنگفتی دریافت می کند.
  وی با بیــان این که این ماده قانونــی منجر به تغییر نظر 
ســرمایه گذاران یا هدررفت ســرمایه گذاران برای ایجاد 
زیرساخت هایی با درجه بالا می شود، گفت: نیازمند اجرای 
آیین نامه حمایت از مالکان و متصرفان قانونی و بهره برداری 

دولتی و غیردولتی هستیم.

 

تاکید استاندار یزد بر رفع مشکلات سرمایه گذاری گردشگری

استاندار خوزستان : 

زلزله اندیکا باید به فرصت تبدیل شود
حسن سیلاوی ســرویس استان ها //

اندیکا  زلزله  گفت:  استاندار خوزستان 
علاوه بر وارد آوردن خسارت باعث شد 
محرومیت های این منطقه آشکار شود 
در نتیجه باید وقوع زلزله و تبعات آن را 

به فرصت تبدیل کنیم. 
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ صادق 
خلیلیان در نشست شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان ویژه مناطق زلزله زده اندیکا 
با حضور محســن رضایی معاون اقتصادی 
رییس جمهوری در سرسرای اداری مدیریت 
بحران استانداری خوزستان اظهارداشت: این 
خسارت ها باید جبران شود و برنامه ریزی 
برای برطرف کردن محرومیت ها انجام گیرد.

وی افــزود: بنابراین بایــد وضع موجود را 
مدیریت کرده و خسارت های ناشی از زلزله 
و محرومیت زدایی برطرف شده و در یک 
مسیر رو به توســعه حرکت کنیم.خلیلیان 
با تاکید برلزوم نگاه راهبردی به این منطقه 
گفت: بعد از وقوع زلزله ، مســئولان ذیربط 
وارد منطقه شده و خســارت های لازم را 
برآورد کردنــد و در حال حاضر در مرحله 
اســکان موقت مردم به سر می بریم که باید 
با سرعت بیشتری انجام شود و بعد از آن به 

اسکان دائم تبدیل می شود.
  استاندار خوزســتان بیان کرد: باید ازاین 

فرصت استفاده کرده و طرح های کوچک 
زودبازده در کشاورزی و دامپروری را به 

انجام برسانیم.
  وی گفت: برای اســکان موقت عشایر 
و آسیب دیدگان در قرارگاه طرحی تهیه 
شــده و از محل اعتبارات استانی مبلغی 
اختصاص یافته است که نیازمند تصویب 
از ســوی هیات دولت است.اســتاندار 
خوزستان ادامه داد:  برآورد اولیه خسارت 
زلزله اندیکا یک هزار و 2۵0 میلیاردریال 

است  که خسارات مسکن را در برنمی گیرد.
خلیلیان با اشــاره به اینکه از یک وضعیت 
دوگانه خوزستان رنج می بریم اظهار داشت:  
از یک طرف منابع غنی صرف آبادانی کشور 
می شود و از سوی دیگر عقب ماندگی های 
استان چشــمگیر است.استاندار خوزستان 
اضافه کرد: مناطق خوزســتان پیشرفته و 
یا مانند اندیکا و مناطق شــمالی استان با 
وجود ظرفیت های بزرگ بسیار عقب مانده 
هستند.وی ادامه داد: باید نظام حکمرانی در 
چهارچوب وظایف خود اقدام اساسی برای 
بهره برداری از یک ظرفیت گســترده انجام 
دهد و محرومیت زدایی، کاهش فقر و نرخ 
بیکاری را دراین مناطق در دستور کار قرار 
دهند که نیازمند بسیج ملی و درون استانی 

است.

  رئیــس مجمع نمایندگان خوزســتان نیز 
گفت: وقوع زلزله دراندیکا باعث شد تمام 
مشــکلات این مناطق از جمله راه، گاز و 
مدارس آشکار شود که باید در جهت برطرف 
کردن آنها تلاش کنیم.عبدالله ایزد پناه با اشاره 
به اینکه یکی از اساســی ترین مشکلات 
شمال و شمال شــرق استان راه های اصلی 
و روستایی اســت اظهارداشت: زمان وقوع 
حادثه درمنطقه کوهســتانی ایذه، باغملک، 
لالی و اندیکا باید بالگرد به منطقه اعزام شود.

وی ادامه داد:عملیات اجرایی بزرگراه ایذه به 
لردگان آغاز شده اما هنوز پیشرفتی صورت 
نگرفته که برازنده خوزستان نیست.محسن 
رضایی در سفر به خوزستان از پتروشیمی 
ماهشــهر و مناطق زلزله زده اندیکا بازدید 
کرد و در جریان خسارت و مشکلات مردم 

منطقه قرار گرفت.
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زاده ســرویس حائــری   علیرضــا 
 استان ها // استاندار یزد از راه اندازی 
موقت پلیس توریسم تا زمان استقرار 
دائم در بافت تاریخی خبر داد و گفت: 
امنیت مسئله پروازها به عنوان دومین 
مطالبه فعالان گردشگری نیز پیگیری 

خواهد شد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ مهران فاطمی با 
بیان این که فعالان گردشگری و دوستداران 

بافت تاریخی، دغدغه امنیت گردشــگران 
داخلی و خارجی داشــتند لذا تحقق این 
مسئله در اولویت قرار گرفت، گفت: با توجه 
به حضور گردشگران، اتفاقاتی می افتاد که 
زیبنده شهر یزد نبود اما با پیگیری معاونت 
عمرانی و کمک دوســتان موقتا ایجاد این 

مکان در دستورکار قرار گرفت.
   وی افزود: این مکان تا زمانی وجود دارد 
که به طور اساسی مجموعه پلیس توریسم 

راه اندازی شود و محیطی آرام و امن برای 
گردشگران خارجی و سکنه در این بافت 

فراهم شود.
    فاطمــی تاکید کرد: درخواســت دیگر 
فعالان گردشگری مسئله پروازهاست که 
در این هفته، جلسه ای با هواپیمایی ماهان 

داریم.  
  ســردار »عباســعلی بهدانی فر« فرمانده 
نیروی انتظامی اســتان یزد با بیان اینکه 

امنیت بافت تاریخی مســئله مهمی برای 
نیروی انتظامی اســت، اظهار کرد: امنیت 
در بافــت تاریخی باید بــا کمک مردم و 
دستگاه ها تامین شــود و موقتا این مکان 

ایجاد شده است. 
  وی در پایان خاطرنشان کرد: این مکان تا 
زمان ایجاد ساختمانی در بافت قدیم ایجاد 
شده تا زمانی که پلیس به طور دائم حضور 

داشته باشد.

پای پلیس توریسم در بافت تاریخی یزد باز شد

آگهی  تجدید مناقصه  خدمات شهری و فضای سبز 
 باســتناد ماده 4 آیین نامه مالی شهرداریها و مصوبه شــماره  3  مورخه 1400/6/6 شورای اسلامی شهر سیریک ، شهرداری 

بندر سیریک در نظر دارد :
1- عملیات تنظیف بلوارها و خیابانهای شهری و کانالهای سطح شهر جمع آوری و حمل و دفن بهداشتی زباله ها 

2- آبیاری و نگهداری فضای سبز شهری و جمع آوری احشام در سطح شهر 
- به مدت یکسال از طریق مناقصه عمومی به شرکتهای خدماتی واجد الشرایط دارای صلاحیت اداره کار و امور اجتماعی واگذار نماید . 

- برگزاری مناقصه صرفا" از طریق سامانه تدارکات اکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرایند مناقصه شامل خرید و دریافت اسناد مناقصه 
در صورت وجود هزینه مربوط ، پرداخت تضمین شرکت در مزایده ، ارسال پیشنهاد قیمت ، بازگشایی پاکات ، اعلام به برنده و واریز وجه مناقصه 

در بستر سامانه از این طریق امکان پذیر می باشد .
- علاقه مندان به شرکت در مناقصه می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی ) توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند مرکز 

پشتیبانی و راهبردی سامانه 021-4193 – 09900598005  خانم باقری بندرعباس - 
- الف – به اسناد و مدارک فاقد سپرده ترتیب اثر داده نخواهد شد .

- هر گاه برندگان اول و دوم حاضر به انعقاد قرارداد نشدند  سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد .  
- دارا بودن گواهینامه صلاحیت کار و رفاه امور اجتماعی  می باشد . 

- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها در سایت سامانه ) www.stadiran.ir( بخش ثبت نام پرو فایل مناقصه گر موجود است . 
- تاریخ بازدید 1400/07/25 الی 1400/08/02                  آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت 1400/08/12  ساعت 16  

- زمان بازگشایی 1400/08/13   ساعت  10  صبح             زمان اعلام به برنده  ساعت 12 مورخ  1400/08/15    
ضمانت نامه بانکی به مبلغ 1.620.000.000 ریال 

شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مختار است و هزینه درج آگهی بعهده برنده مناقصه می باشد و هر گاه برنده اول و دوم و سوم حاضر 
به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب ضبط خواهد شد .

روابط عمومی شهرداری بندر سیریک 



   
مدت هاســت که مردم برای کاهش پف و ســیاهی دور چشم 

برش های خیار خام را روی چشم های خود می گذارند.
 این افراد عقیده دارند برش های خیار جلوه ای  تروتازه و شاداب به پوست 

می دهد. آیا واقعاً این عقیده از نظر علمی هم معتبر است؟
 بســیاری از کرم های پوست مدعی هســتند عصاره های خیار دارند. 
همچنین سال ها قبل از آنکه آلوئه ورا این قدر معروف شود، خیار بخشی 
از محصولات بهداشتی و زیبایی پوست مانند لوسیون چشم و ژل ها بود.

ازآنجایی که خیار خام حاوی مقدار زیادی آب اســت، هنگام استفاده از 
آن ها چشم های شــما احساس خنکی می کنند. این عمل می تواند مانند 
یک کمپرس ســرد عمل کند، مخصوصاً اگر خیار را قبل از استفاده سرد 
کرده باشید.گذاشتن یک شی سبک و خنک روی چشم، باعث می شود 
تا حین اســتفاده از آن ها چشمان خود را ببندید. این می تواند به شما در 
کسب آرامش کمک کند. جدا از اینکه از آن چیز مفیدی ترشح شود یا نه.

* آیا گذاشتن خیار روی چشم ها مؤثر است؟
   شواهدی وجود دارد که خیار می تواند برای پوست مفید باشد؛ اما اگر 
به دنبال گرفتن نتایج عظیم هســتید، فقط دو برش خیار برای شما کافی 
نیست.خیار سرشار است از ویتامین C )یک آنتی اکسیدان( و اسیدفولیک 
)از گروه ویتامین های B( است.ویتامین C ممکن است به تحریک رشد 
سلول های جدید در پوســت اطراف چشم شما کمک کند. اسیدفولیک 
هــم می تواند پف  زیر چشــم را کم کرده و به کاهــش تورم کمک کند؛ 
بنابراین برش های خیار ممکن است به تحریک آنتی اکسیدان هایی که با 
سموم پوست شما مبارزه می کنند کمک کند؛ که این امر می تواند پوست 
آسیب دیده را تمیز کرده و تسکین دهد.یک بررسی تحقیقی در سال ۲۰۱۲ 
همچنین نشــان داد که اســتفاده از خیار بر روی پوست به دلیل وجود 
ویتامین K در آن می تواند سیاهی دور چشم را کاهش دهد. خیار همچنین 
ممکن اســت پوست را روشن کند زیرا می تواند آنزیمی به نام تیروزیناز 
را مهار کند. تیروزیناز باعث می شود بدن شما ملانین بیشتری تولید کند. 
ملانین رنگ دانه ای است که پوست شما را تیره کرده و به محافظت از آن 
در برابر اشعه ماوراءبنفش کمک می کند.اما شواهدی وجود ندارد که همه 
این کارها از عهده دو برش خیار بر بیاید.اســتفاده از برش های خیار بر 
روی چشم شما جادو نمی کند. هرچند شواهدی وجود دارد که آب خیار، 
عصاره  دانه و گل های آن وقتی به عنوان ترکیبات اضافی اســتفاده شوند، 
می توانند برای پوست مفید باشند.ژل های چشم یا کرم های حاوی خیار 
می توانند پوست را مرطوب کنند و بر اساس حداقل یک مطالعه در سال 

۲۰۱۰، حتی ممکن است از بروز چین وچروک جلوگیری کنند.
* نحوه استفاده از برش های خیار برای چشم

   اگــر می خواهید تأثیر برش های خیار را روی چشــمان خود امتحان 
کنیــد، مراحل زیر را دنبال کنید.۱. قبل از اســتفاده کل خیار را حداقل 
یک ســاعت در یخچال قرار دهید.۲. خیار را کاملًا بشویید.۳. خیار را 
به صورت برش های نازک ببرید.۴. برش ها را زیر آب ســرد بشویید.۵. 
ســر خود را کمی به عقب خم کنید و روی هر چشــم خود یک برش 
خیار بگذارید.۶. حدود ۱۵ دقیقه استراحت کنید.۷. وقتی برش خیار روی 
چشمان شما گرم شد، آن را برگردانید.نکته: سعی کنید برش های خیار را 

هم زمان با استفاده از ماسک صورت استفاده کنید.
*  عوارض جانبی احتمالی

به طور کلی اســتفاده از تمام قسمت های خیار بر روی پوست شما ایمن 
تلقی می شود؛ اما تعداد اندکی ممکن است به خیار حساسیت داشته باشند.

برای امتحان این موضوع برشی از خیار را روی مچ دستتان بگذارید. اگر 
پوست شما قرمز شد و یا تغییر رنگ یا خارش پیدا کرد، خیار را بردارید 
و هرگز آن را روی پوست حساسی مثل پلک چشم نگذارید.برش های 
خیار به تنهایی برای کاهش سیاهی دور چشم یا پف چشم کافی نیست. 

موارد دیگری وجود دارد که می توانید امتحان کنید.
  چای بابونه هم به کاهش التهاب و تورم در بدن شما کمک می کند. بعد 
از نوشــیدن دم کرده می توانید کیسه حاوی تفاله بابونه را روی چشمان 

خود بگذارید.
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بانوی دریا

آشپزی

چه کاری بهتر از اینکه بخشــی از وقت خالی مان را به شــیرینی  پزی 
اختصاص دهیم و خودمان را بسنجیم؟

  مواد لازم برای تهیه سوهان عسلی :
عسل سفت...........................................سه قاشق سوپخوری پر

خلال بادام........................................................... نصف پیمانه 
شکر.......................................................... یک پیمانه سرخالی 
زعفران سائیده........................................... یک قاشق چایخوری
روغن آبکرده............................................... ۴ قاشق سوپخوری

  طرز تهیه و دستور پخت سوهان عسلی :
۱. ابتــدا خلال بادام را بشــویید و بعد در صافــی بریزید تا آب آن 

کشیده شود.
۲. در ظرفی عســل، روغن و شکر را با هم مخلوط کنید و بر روی 

حرارت بالا قرار دهید تا یکنواخت شوند.
۳. در حین تفت چند باری مواد را هم بزنید تا شــکر آب و طلایی 
شــود. بعد بادام را اضافه کنید و همچنان روی حرارت قرار دهید تا 

بادام ها هم طلایی شوند.
 ۴. زعفــران را هــم در کمــی آب جوش حل کنید و بــه بقیه مواد 
اضافه کنیــد. مواد را خیلی هم نزنید چون ممکن اســت روغن آن 

جدا شود.
۵. برای اینکه متوجه بشــیم سوهان آماده شده یا نه، کمی از مایه را 
گوشــه سینی بریزید. اگر سریع بسته شــد یعنی سوهان عسلی شما 

آمادست.
۶. در این مرحله، حرارت را کم کنید در حدی که ســوهان عســلی 

فقط گرم بماند.
۷. بعد با یک قاشــق کوچک از مایه برداشته و با فاصله روی سینی 
چرب شده بریزید و بالافاصله دو سه عدد خلال پسته روی سوهان ها 

قرار دهید.
۸. بعد از سرد شدن با کارد سوهان ها را از سینی جدا کنید و در ظرف 

در داری نگه دارید.

سوهان عسلی در خانه 

  دنیای کودکان با دنیای اسباب بازی ها گره خورده 
اســت؛ دنیایی که تا حدودی می تواند رگه هایی از 
شخصیت کودک را به ما معرفی کند. آرزوها، امیال، 
خواسته، شادی و غصه ها در بازی سرازیر می شود تا 

کودک بتواند برای زندگی واقعی آمادگی پیدا کند.
   دنیای کودکان دنیای بازی هاست؛ دنیای اسباب بازی های 
ریز و درشتی که با دست های کوچک شان جان می گیرند، 
حرکت می کنند، غذا می خورند و می خوابند. دنیای کودکان 
با دنیای اسباب بازی ها گره خورده است.یکسری کودکان 
عادت دارند عروسک شــان را با بقیه سهیم شوند، تیپ 
شخصیتی آن ها از نوع مشارکت جویانه است. عده ای از 
کودکان تمایل دارند در تنهایی خویش اسباب بازی شان را 
بچینند و با تمرکز و سکوت بازی کنند، آن ها فردگرا هستند 
و دوست ندارند دیگران در اسباب بازی شان سهیم شوند؛ از 
آنجایی که روانشناسان هم معتقدند که نحوه بازی کودکان 
تیپ شخصیتی آن ها را نمایان می سازد، والدین می توانند با 
مشاهده طرز بازی آن ها به شخصیت کودکانشان پی ببرند. 
یک روانشناس بالینی درباره  شناختی که والدین می توانند 
نسبت کودکانشان پیدا کنند، گفته است نوع بازی که کودک 
انجام می دهد شناخت نســبی را در والدین و اطرافیان 
کودک ایجاد می کند که بدانند آیا کودکانشــان تمایل به 
فرمانروایی دارد یا فرمان بردن، تهاجمی و خشــن رفتار 
می کند یا تسلیم پذیر و آرام  است. احساسات خصمانه اش 
غالب است یا احساســات دوستانه اش را به کار می برد. 
اجتماعــی اســت و در جمع لذت می برد یــا منزوی و 
گوشه گیر است.ایمانی، روانشناس هم بر این باور است که 
»بازی ها تاحدودی می تواند رگه هایی از شخصیت کودک 

را به ما معرفی کند؛ در حالت بازی و مواقع عادی می توانیم 
شــخصیت کودک را بشناسیم و با شخصیت آن ها بیشتر 
آشنا شویم«. او درباره تاثیر اسباب بازی بر روی کودکان 
گفت: کودکان راجع بــه بازی فکر می کنند و این خیلی 
مهم است که بازی بتواند به طور صحیح با ذهنیات کودک 
پیش برود. بعضی بازی ها جنبه سرگرمی دارند و بعضی 
از بازی ها به رشد اجتماعی آن ها کمک می کند. بنابراین 
می توان شخصیت کودک را به طور نسبی از طریق بازی ها 
شناخت.این روان شناس درباره تیپ شخصیتی کودکان با 
توجه به نوع بازی که انجام می دهند، اظهار کرد: کودکانی 
که حالت ریاست و فرمانروایی دارند، تیم همسالان خود 
را مدیریت می کنند و ســعی دارند آن ها را هدایت کنند. 
در مقابل کودکانی هستند که به دلیل جو تربیت خانواده 
تسلیم پذیرند. یک سری کودکان خشونت در خانواده را 
در بازی های خود بازتــاب می دهند و حس بدبینانه ای 
را نسبت به همسالان خود بروز می دهند. انزواطلب ها از 
جامعه دوری می کنند و آن هایی که اجتماعی هستند در 

جمع با دوستانشان لذت می برند.
* بازی های خشن، حس جنگ طلبی را در کودکان 

افزایش می دهد
  وی افزود: بازی می تواند شخصیت کودک را به ما معرفی 
کند و در این حالت می توانیم با شخصیت کودک بیشتر آشنا 
شــویم. هر کدام از بازی ها بر روی کودک تاثیر متفاوتی 
می گذارد؛ به عنوان مثال، بازی های جنگ جویانه حس 
خشونت و جنگ طلبی را در کودکان افزایش می دهد. باید 
اســباب بازی هایی برای کودکان خریداری شود که جنبه 

سازندگی و خلاقیت داشته و بتواند اوقات فراغت را برای 
کودک پر کند.ایمانی با بیان اینکه بعضی از اسباب بازی ها 
آداب اجتماعی را به کودکان آمــوزش می دهد، افزود: 
بعضی از اسباب بازی ها زمینه ارتباطات قوی اجتماعی 

را فراهم می کند. از طرفی، اســباب بازی های فکری 
هم می تواند زمینه بالندگی کودک را ایجاد کند و 

بازی های حرکتی هم انگیزه لازم را برای پویایی 
و نشاط جســمانی فراهم می کند. بازی های 
حرکتی سبب می شود کودکانی که تحرکات 
لازم را برای فعالیت دارند، زمینه رشدشان 

فراهم شود.
* تاثیر بازی در رشد زبانی کودکان

وی با اشــاره به رشد زبانی کودکان به عنوان 
عاملی مهم که در بازی ها اثرگذار اســت، ادامه 

داد: کودکان از طریق بازی با یکدیگر از همدیگر 
تشکر می کنند، گفت وگو می کنند و تجربیات خود را 

از طریق زبان به اشتراک می گذارند. به اصطلاح، کودکان 
از طریق بــازی کردن درس زندگی را یاد می گیرند. این 
کودک با مشاهدات نقش والدین خود در خانواده، نقش 

پدر یا مادر را دریافت می کند.
* تاثیر بازی در خواب عمیق کودکان

   این روان شناس ضمن بیان این نکته که بازی کردن در 
خواب کودکان هم تاثیرگذار است، بیان کرد: کودکان از 
طریق بازی انرژی خود را تخلیه می کنند و با استراحت 
به خواب عمیقی فرو می روند؛ در نتیجه رضایت کودک 
را بالا می برد و اضطراب و استرس او کاهش می یابد. از 

آنجایی که بازی ها آثار متفاوتی برجای می گذارد، والدین 
سعی کنند اســباب بازی هایی خریداری کنند که مهر و 

محبت را در کودک ایجاد کند.
* کودکانمان را از تماشــای فیلم 

نگه  دور  خشن 
داریم

نــی  یما ا
اینکه  به  اشــاره  با 

که بعضی از بازی ها مکاتبــی را رواج می دهد 
زمینه مخرب فرهنگی را در کودک ایجاد می کند، تصریح 
کرد: باید مراقب باشیم که بازی ها با فرهنگ دینی مان در 
تعارض نباشــد و زمینه مخرب فرهنگی را ایجاد نکند. 
بعضی ها معتقدند که تماشای فیلم های خشن، خشونت را 
در کودکان آزاد می کنــد درحالی این امر منجر به رواج 
پرخاشــگری در کودکان می شود.بنابراین از آنجایی که 

شیوه بازی کودکان، شخصیت آن ها را مشخص می کند، 
نوع اســباب بازی های به کار برده شده هم بر شیوه بازی 
کودکان تاثیرگذار است؛ به عنوان مثال، اسباب بازی هایی 
که ماهیت خصمانه دارند و حس تهاجم و خشــونت را 
در بازی القا می کنند، به طور ناخودآگاه 
کودک را با جنایت و شرارت 
آشنا می کند. در نتیجه 
تاثیر منفی بر او 
می گذارد.
ز  ا

فی  طر
جمــع 

از  کثیــری 
بر  روانشناســان 
که شخصیت  باورند  این 
کــودک در هنگام بازی شــکل 
می گیرد؛ به همین دلیل به والدین تاکید می کنند که 
اسباب بازی های مناسبی را در اختیار کودکان قرار دهند تا 
شخصیت شان به بهترین نحو شکل بگیرد. به قول ریچارد 
رایکمن شــخصیت، مجموعه پویا و سازمان یافته ای از 
خصوصیات است که به طرز منحصربه فردی بر شناخت 
و افکار، انگیزه ها و رفتار شخص در وضعیت های مختلف 

تاثیر می گذارد.

    افسردگی بیش از ۱۰ درصد جمعیت عمومی را تحت تاثیر 
قــرار می دهد اما هنوز تصورات و اســطوره ها در مورد این 

بیماری ادامه دارند. 
   به منظور تســخیر افسردگی، این مهم است که در مورد آن حقایق 
درست به جمعیت عمومی آموزش داده شود. تصورات غلط درباره 
افســردگی یکی از موانع اصلی برای ادامــه و پیگیری روند درمان 
هستند. در اینجا به برخی افسانه های رایج در مورد بیماری افسردگی 

و حقایق پشت این افسانه ها اشاره شده است:
افســردگی یک بیماری واقعی نیست: بســیاری از مردم به اشتباه 
معتقدند افســردگی به عنوان یک ضعف شــخصیت یا غم و اندوه 
تعریف شده اســت. اما باید گفت این عارضه، یک اختلال پیچیده 
است و آنهم با ریشه های روانی، اجتماعی و بیولوژیکی. افسردگی 
یک بیماری روانی است که می تواند از راه های مختلف از جمله دارو 
و روان درمانی اصلاح شود.داروهای ضد افسردگی همیشه می توانند 
افســردگی را درمان کنند: خوشبختانه افسردگی یک اختلال قابل 
درمان است اما داروهای ضد افسردگی برای درمان آن کافی نیستند. 
در حالی که این داروها قابلیت تغییر شــیمی مغز و رفع مشکلات 
بیولوژیکی ریشه دار را دارند، اما افسردگی گاه نیاز به روان درمانی 
نیز دارد.افســردگی همیشه به خاطر یک وضعیت تلخ رخ می دهد: 
رویدادهای تلخ مانند مرگ منجر به ایجاد افســردگی می شود، اما 

گاه این بیماری می تواند بدون هیچ رویداد منفی نیز رخ دهد، حتی 
زمانی که همه چیز در زندگی مثبت به نظر می رســد. غم، 

بی حالی، تمایل به خودکشــی و... اغلب می تواند 
بدون توضیح و به طور ناگهانی تظاهر کند. 

در واقع گاه هیچ دلیل منطقی برای ابتلا 
به افسردگی وجود ندارد.ابتلای والدین 

به افســردگی، به معنای ابتلای بقیه 
اعضای خانواده اســت: تحقیقات 
نشان می دهد که افسردگی می تواند 
پایه های ارثی داشــته باشد، اما به 
طور کلی مشکلات بهداشت روانی 

یکی از اعضای خانــواده می تواند 
سبب این مســاله را در بین افراد دیگر 

خانواده نیز شــایع کند. اتفاقی که با دوری 
از عوامل خطر افسردگی، کاملا قابل پیشگیری 

است.داروهای ضد افسردگی، شخصیت افراد را تغییر 
می دهند: داروهای ضد افســردگی با تغییر مواد شیمیایی مغز 

منجر به کاهش اختلالات خلقی می شوند. فکر کردن در مورد تغییر 
مواد شیمیایی مغز می تواند ترسناک به نظر بیاید اما این داروها تنها 
برای تغییر مواد شیمیایی خاصی در مغز طراحی شده اند و نمی توانند 

شخصیت فرد را به طور کلی تغییر 
دهند.

ضد  داروهای 
افسردگی 
ا  ر

باید 
آخر  تا 
عمر مصرف 
کرد: این داروها به 
عنوان یک راهکار طولانی 

برای  درمان افســردگی مطرح شده اند. اما طول دوره مدت 
درمان بستگی به شدت اختلال دارد و از فردی به فرد دیگر متفاوت 
است. بســیاری از افراد مبتلا به افسردگی لازم نیست بعد از دوره 

درمــان، این داروها را در روزهای مابقی عمر خود مصرف کنند. به 
همین دلیل گزینه روان درمانی نیز در کنار درمان های دارویی پیشنهاد 
شده است و فرد افسرده می تواند راهکارهای جدید و سالم را برای 
مقابله با افسردگی با هدف از بین بردن نیاز به دارو بیاموزد.افسردگی 
فقط مخصوص زنان اســت: بنا به گزارش ها زنان دو برابر بیشتر از 
مردان به افسردگی مبتلا می شــوند، اما این بیماری مختص هر دو 
جنس است. در واقع نرخ خودکشــی ناشی از افسردگی در مردان 

بالاتر از زنان است.
  حرف زدن درباره افســردگی، روند آن را وخیم تر می کند: این یک 
تصور غلط است. بحث درباره افسردگی با دیگران احساسات مخرب 
را تقویــت نمی کند و فرد را روی تمرکز منفی نگه نمی دارد. در واقع 
تنها بودن با احساسات منفی خطرناک تر است. داشتن یک شنونده 
حمایتی، قابل اعتماد و بدون قضاوت برای درمان افسردگی بسیار 
مهم است. در حقیقت گفتاردرمانی، برای درمان افسردگی های خفیف  

تا متوسط می تواند مفید باشد.
   افسردگی جزئی از روند پیری است: بسیاری از افراد مسن، افسرده 
نیســتند، اما اگر افسردگی در افراد مسن به وجود آید، ممکن است 
نادیده گرفته شود. سالمندان ممکن است غم خود را پنهان کنند و یا 
دارای علائم مبهمی باشند از قبیل: طعم غذاها را دوست نداشته باشند، 

دردهایشان بدتر شود و یا تغییر الگوی خواب داشته باشند.

شخصیت کودکتان را از روی بازی های آنها تشخیص دهید

۹   باور اشتباه رایج درباره افسردگی را بشناسید

شــاید باور نکنید، اما تفاله قهوه دور ریختنی 
 نیســت و خواص بســیاری از جملــه قابلیت 

کود شدن و از بین بردن بوها را دارد.
  قهوه یک نوشیدنی محبوب است که در سراسر جهان 
مصرف می شــود، اما مردم معمولاً از باقی مانده قهوه 
که به نام تفاله قهوه معروف است، چشم پوشی می کنند 
و بــدون توجه به فوایــد آن، آن را دور می ریزند.در 
حقیقت، تفاله قهوه کاربردهای زیادی در خانه داری 
دارد و می تواند در زندگی کمک های زیادی به افراد 
کند. بعد از خواندن این گزارش و آشنایی با روش های 
خلاقانــه بازیافت تفاله قهوه، مطمئناً دیگر آن را دور 

نخواهید ریخت.
* کوددهی به باغ

  به طور معمول، خاک بــه تنهایی و مخصوصا بعد 
از مدتــی دیگر حاوی مواد مغــذی ضروری مورد 
نیاز برای رشــد مطلوب گیاه نیســت، بنابراین اکثر 
باغ ها باید کوددهی شوند تا اطمینان حاصل شود که 
گیاهان غذای مورد نیاز برای زنده ماندن و رشــد را 
 دریافت می کنند.در واقع، پودر قهوه حاوی بسیاری از 

مــواد معدنی ضروری برای رشــد گیاهان از جمله 
نیتروژن، کلسیم، پتاسیم، آهن، فسفر، منیزیم و کروم 
است. تفاله قهوه همچنین ممکن است به جذب فلزات 
ســنگین که می توانند خاک را آلوده کنند، کمک کند. 
علاوه بر موارد فوق، تفاله قهوه به جذب کرم ها کمک 
می کند که مطمئناً برای باغ بسیار مفیدند. برای استفاده 
از تفاله قهوه به عنوان کود، کافی اســت آن را روی 

خاک در اطراف گیاهان بپاشید.
* دفع حشرات و آفات

   برخی از ترکیبات موجود در پودر قهوه، مانند کافئین 
و دیترپن می توانند برای حشرات بسیار سمی باشند، به 
همین دلیل می توان از دانه های قهوه برای دفع حشرات 
استفاده کرد. زیرا ثابت شــده است که در دفع پشه، 
مگس میوه و سوسک نیز موثر است و برای دور نگه 

داشتن آفات دیگر مانند یک سم عمل می کند.

* جذب و از بین بردن بوها
  پودر قهوه حاوی نیتروژن است که در صورت ترکیب 
با کربن، گاز بدبوی گوگرد را از هوا خارج می کند. به 
عبارت دیگر، تفاله قهــوه به جذب و از بین بردن بو 
کمک می کند. به عنوان مثال، یک کاسه قهوه آسیاب 
شده را می توان در یخچال قرار داد تا بوهای غذاها یا 

خوراکی های دیگر را خنثی کند.
*  تفاله قهوه به عنوان پاک کننده و ضدعفونی 

کننده طبیعی
  خاک قهوه ســاینده است و می تواند به از بین بردن 
تجمع روی سطوح ســخت و تمیز کردن خانه یا ... 
کمک کند. البته به دلیل خاصیت ضد باکتریایی و ضد 
ویروسی باعث عقیم سازی می شود. می توان از خاک 
قهوه برای تمیز کردن سینک ظرفشویی و صاف کردن 

ظروف آشپزی یا ... استفاده کرد.

* اسکراب پوست
  ذرات درشت موجود در قهوه به عنوان یک لایه بردار 
عمــل می کند و به حذف کثیفی و ســلول های مرده 
پوست کمک می کند. کافی است ته قهوه را با کمی آب 
یا روغن نارگیل مخلوط کرده و مخلوط را مستقیماً با 
دستان خود روی صورت بمالید. خاک قهوه را می توان 
با مقدار کمی عسل مخلوط کرده و به عنوان اسکراب 
اســتفاده کرد.علاوه بر موارد فوق، کافئین موجود در 
پودر قهوه دارای خواص آنتی اکســیدانی قوی است 
که می تواند از پوست در برابر آسیب های ناشی از نور 
خورشــید محافظت کند و همچنین می تواند جریان 
خون را افزایش دهد که به سلامت کلی پوست کمک 

می کند.
* کاهش ظاهر سلولیت پوست

  سلولیت شرایطی است که به پوست ظاهر برآمدگی 
داده کــه ۸۰-۹۰ درصد زنان را تحــت تاثیر قرار 
می دهد. این حالت زمانی رخ می دهد که رســوبات 
چربی از طریق بافت همبند زیر پوست فشار می آورند 

و باعث بروز ســلولیت می شوند.هنگامی که کافئین 
به صورت موضعی اســتفاده می شود، مانند آنچه در 
تفاله قهوه وجود دارد، ممکن است به تجزیه چربی ها 
کمک کرده و جریان خون را در ناحیه آسیب دیده از 
سلولیت افزایش دهد. کافی است ۱۰ بار در هفته پودر 
قهــوه مخلوط با آب یا روغن نارگیل را به مدت ۱۰ 

دقیقه روی سلولیت و منطقه آسیب دیده بمالید.
* تعمیر خط و خش مبلمان

  اگر مبلمان چوبی دارید و خط و خش روی آن افتاده 
است، می توانید از باقی مانده قهوه استفاده کنید. با تهیه 
خمیر غلیظی با استفاده از تفاله قهوه و سپس مالیدن 
آن با پنبه روی مکان مــورد نظر به مدت ۵ الی ۱۰ 
دقیقه و سپس پاک کردن آن با یک تکه پارچه پنبه ای 
از اثر جالب آن شگفت زده خواهید شد.پس از انجام 
این کار متوجه می شوید که این فرایند با رنگ آمیزی 
چوب به رنگ قهوه ای تیره به صاف شــدن خراش و 
پنهان شدن آن کمک می کند. کلیه کاری که باید انجام 
دهید این است که رسوب قهوه را روی خراش بکشید 

تا به رنگ دلخواه برسید.

کاربردهای باورنکردنی تفاله قهوه 
آیا گذاشتن              روی چشم ها اثر درمانی دارد؟

طرح : بیتا هوشنگی

بالش و تشک را با این روش  تمیز کنید     
این نکته را جدی بگیرید که اگر حتی نشانه ای از کثیفی روی تشک و بالش 

نبود باز هم آنها را چندماه یکبار تمیز کنید.
   شســتن و تمیز کردن بالش و تشک کار سخت و ضروری است. چرا که اگر در 
زمان طولانی بالش و تشک را تمیز نکنید باعث می شود که تغییر رنگ داده و بوی 

ناخوشایندی به خود بگیرد.
  شستشوی منظم، تخت شما را تبدیل به مکانی راحت و فارغ از انواع لکه و بو و 
هجوم ســاس و سایر جانوران موذی می کند از شما در مقابل بروز مشکلات جدی 

محافظت می کند.
  این نکته را جدی بگیرید که اگر حتی نشانه ای از کثیفی روی تشک و بالش نبود 

باز هم آنها را چندماه یکبار تمیز کنید.
  شستشوی بالش

   ماشــین لباسشویی خود را روشــن کرده و تنظیمات دمای آن را روی گرم ترین 
حالت قرار بدهید. تنظیمات مربوط به اندازه بار را روی حالت بار سنگین قرار دهید.
به آب در حال حرکت در ماشین لباسشویی، پودر لباسشویی اضافه کنید.با توجه به 
اینکه بار مورد نظر سنگین است، مقدار پودر هم باید متناسب با آن بوده تا به خوبی 
بالش شسته شود. می توانید چند قطره از روغن اسطوخودوس به مواد شوینده اضافه 

کرده تا رایحه بالش خوشایند شود.
  سریعا پس از شســت و شو بالش ها خشک کن را راه انداخته تا بالش ها کاملا 

خشک شوند. در نتیجه، بالش ها دوباره شکل قبلی خود را به دست می آورند.
  تمیز کردن تشک

   ابتدا با جاروبرقی تمام گرد و غبار روی تشک را تمیز کنید. پاک کننده هایی که با 
آن معمولا لوازم منزل مثل پرده یا مبل را تمیز می کنند را به صورت آماده از بیرون 
خریداری کرده و با یک دستمال یا اسفنج تمیز، سطح روی تشک را خوب پاک کنید 

تا لکه های روی آن کاملا رفع شوند.
   جوش شــیرین می تواند بوی بد را از بین ببرد و تشــک شما را تر و تازه کند. 
یک لایه نازک روی ســطح تشک بپاشید و صبر کنید چند دقیقه بماند، سپس قبل 
 از اســتفاده از تخت روی آن جارو برقی بکشید. هوای تازه و نور خورشید یکی از 

راه های مؤثر برای خلاص شدن از بو و لکه هاست.
   منتظر یک روز آفتابی باشــید و جای تمیزی برای قرار دادن تشک بیابید تا چند 
 ســاعتی تشــک را در آنجا قرار دهید. حتی اگر نمی توانید تشک خود را بیرون

ببرید، آن را در کنار یک پنجره رو به آفتاب ایستاده تکیه دهید تا کمی هوا و آفتاب 
بخورد.

خیار



آگهی مزایده )نوبت اول(  
شعبه اول اجرای احکام حقوقی دادگستری بندر عباس به موجب پرونده اجرائي 9901038ب در خصوص دعوی مسعود گله داری علیه نازنین ایروانی که محکوم به 

فروش ماترک و تقسیم قیمت آن بین ورثه گردیده است که در این راستا خودرو به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود .
خلاصه گزارش بازدید و نظریه کارشناسي: 

 مورد بازدید عبارت است از یک دستگاه سواری پژو 405 ال ایکس به شماره انتظامي 325 ب 16 ایران 84 مدل 1383 به شماره موتور 12483025771 و به شماره 
شاسي 1925 8301 به رنگ مشکي که ضمن بازدید خودرو ذکر شده به مبلغ 720/000/000 ریال معادل هفتاد و دو میلیون براورد مي گردد.

1- فروش نقدي اســت . و حداکثر مهلت پرداخت بها یک ماه مي باشــد . 2-کلیه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار اســت. 
3-پیشنهاددهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگي اجراي احکام مبلغ 10% مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره 2171295409008 نزد بانک ملي 
شعبه دادگستري تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند .4 - اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است . 5- مزایده در روز یکشنبه ساعت 13 مورخ 1400/08/09 در محل دفتر 
شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندر عباس واقع در رسالت جنوبي کوچه فتح المبین مجتمع قضایی شهید بهشتي بصورت حضوري بعمل می آید و برنده کسي است که بالاترین قیمت 
را پیشنهاد نماید ./ 6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضاي  مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خود داری نماید مسئول کسر احتمالي قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده 
حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا میشود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر میتوانند به شعبه 

اول : اجرای احکام مدنی دادگستري بندرعباس مراجعه نمایند.
مجتبي عطايي زاده بندری- دادورز شعبه اول اجرای احکام مدني دادگستري بندر عباس 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 ســرویس حوادث // راننده جوانی که با گذاشتن چاقو زیر 
گلوی مسافران زن و تهدید به مرگ آنان، طلاهایشان را می 
ربود، با تلاش کارآگاهان پلیس آگاهی مشهد دستگیر شد و 
به چندین فقره زورگیری اعتراف کرد. چندی قبل، زن جوانی 
با مراجعه به پلیس، از یک ماجرای هولناک در زیر پوســت 

شهر پرده برداشت.
 این زن که هنوز دستانش از شدت ترس می لرزید، وحشت زده و 
هراسان به پلیس گفت: به همراه دختر کوچکم در بولوار الهیه مشهد 
منتظر تاکسی بودم که یک دستگاه خودروی سواری شخصی مقابلم 
ترمز زد، من هم بدون هیچ گونه نگرانی، مسیر منزلم را اعلام کردم 
و در صندلی عقب نشستم ولی هنوز مسافت زیادی را طی نکرده 
بودیم که متوجه رفتار و حرکات مشــکوک راننده شدم. هوا رو به 
تاریکی می رفت که ترس همه وجودم را فرا گرفت به همین دلیل 
از راننده خواســتم توقف کند ولی دیگر دیر شده بود و به مکانی 
خلوت رسیده بودیم. در این لحظه ناگهان راننده جوان، خودرو را 
به حاشیه خیابان کشید و تیغه چاقو را زیر گلویم گذاشت. از شدت 
ترس، زبانم بند آمده بود. او از من خواست طلاهایم را به او بدهم، 
تازه فهمیدم راننده خطرناک خودرو، از همان ابتدا با دیدن النگوهایم 
وسوســه شده است و قصد زورگیری دارد! به ناچار و برای حفظ 
جان خودم با دستانی لرزان همه طلاها و گوشی تلفنم را در حالی 
به او دادم که  دختر کوچکم نیزوحشــت زده گریه می کرد. این زن 
جوان ادامه داد: راننده بی رحم، پس از سرقت طلاها و اموالم من و 

دخترم را از خودرو پایین انداخت و متواری شد.
گزارش خراسان حاکی اســت با توجه به اهمیت این ماجرا و با 
صدور دستوری ویژه از سوی قاضی شعبه ۶0۶ دادسرای عمومی 
و انقلاب مشــهد، رســیدگی به این پرونده به گروه ورزیده ای از 
کارآگاهان پلیس آگاهی سپرده شد و بدین ترتیب تحقیقات گسترده 

برای شناسایی و دستگیری راننده زورگیر ادامه یافت. کارآگاهان 
در اولین مرحله از اقدامات پلیسی، تصویر فرضی چهره راننده را 
با مشــخصات ارائه شده از سوی زن جوان ترسیم کردند و سپس 
به ردیابی های اطلاعاتی پرداختند. مدتی بعد فعالیت های پلیسی 

نتیجه داد و راننده مذکور در یک عملیات غافلگیرانه به دام افتاد.
بررســی های کارآگاهان نشان داد که متهم این پرونده، زورگیری 
های مشابه دیگری را نیز در نقاط مختلف شهر انجام داده است. به 
همین دلیل مقام قضایی دســتور انتقال متهم به زندان را صادر کرد 
تــا این پرونده دیگر مراحل قانونی و تحقیقی خود را طی کند. در 
همین خصوص با توجه به اهمیت و حساســیت موضوع، آخرین 
اقدامات قضایی را از معاون دادستان مرکز خراسان رضوی در امور 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم جویا شدیم. قاضی »سید هادی 
شریعت یار« ارتکاب جرایم خشن و به ویژه زورگیری در مشهد 
را از جمله مواردی ذکر کرد که  دستگاه قضایی بدون اغماض و با 
قاطعیت با آن برخورد می کند. این مقام ارشد قضایی تصریح کرد: 
به پرونده های زورگیری به طور ویژه و خارج از نوبت رسیدگی   و 
احکام قاطعی نیز در دادگاه ها صادر می شود. قاضی »شریعت یار« 
با تاکید بر دســتورات خاص دادستان مرکز خراسان رضوی برای 
پیگیری بدون وقفه پرونده های جرایم خشن در مشهد افزود: هیچ 
پرونده ای در این باره به بایگانی سپرده نمی شود و این گونه پرونده 
ها تا هنگام دســتگیری متهم یا متهمان، در دستور کار پلیس قرار 
دارد. وی همچنین با اشاره به دستگیری راننده جوانی که با تهدید 
زنان مسافر از آنان زورگیری می کرد  ، گفت: متهم این پرونده هم با 
صدور دستوری قاطع از سوی قاضی پرونده، روانه زندان شده است 

تا تحقیقات تکمیلی درباره جرایم وی صورت گیرد.
به گزارش خراســان، در همین حــال دادیار حفظ حقوق عامه و 
پیشگیری از وقوع جرم دادسرای عمومی و انقلاب مرکز خراسان 

نیز  به شــهروندان و به ویژه زنان توصیه کرد تا  حد امکان هنگام 
ســفرهای درون و برون شــهری از حمل اشــیای گران قیمت و 
غیرضروری خودداری کنند. قاضی »امید ابراهیم زاده« خاطرنشان 
کرد: شــهروندان از خودروهای تحت نظارت سازمان تاکسیرانی 
که دارای علایم و رنگ های مخصوص هستند در سفرهای درون 
شــهری اســتفاده کنند و از سوار شــدن به خودروهای شخصی 

بپرهیزند.
این مقام قضایی همچنین با اشاره به شگردهای مختلف مجرمان و 
تبهکاران برای ارتکاب جرم تصریح کرد: گاهی افراد خلافکار برای 
جلب اعتماد مسافران، از یک زن در داخل خودرو استفاده می کنند 
تا طعمه های خود را به راحتی به دام بیندازند بنابراین شهروندان 
نباید فریب حضور یک زن درون خودروی شخصی را بخورند و 
به آن اطمینان کنند. قاضی ابراهیم زاده اضافه کرد: در صورتی که 
به هر دلیلی ناچار به استفاده از خودروهای شخصی شدید، طلا و 
جواهــرات قیمتی خود را در معرض دید دیگران نگذارید و حتما 
قبل از سوارشدن به خودرو، مشخصات ظاهری راننده و در صورت 
امکان پلاک خودرو را به خاطر بســپارید! و به هیچ وجه در برابر 

زورگیران مقاومت نکنید.
وی ادامــه داد: در صورت وقوع هرگونه حادثه ای، فقط در اولین 

فرصت با پلیس تماس بگیرید.
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حوادث

حوادث جهان
حزب الله لبنان:

گرگ  های دست پرورده آمريکا برای انتقام شکست
 خانه  های خدا را هدف می گیرند 

 حزب الله لبنان با محکوم کردن حمله تروریستی داعش علیه مسجد شیعیان 
در افغانســتان تاکید کرد، گرگ های دست پرورده آمریکا برای انتقام شکست 
آمریکا خانه هــا و بندگان خدا را هدف می گیرند. حزب الله با صدور بیانیه ای 
کشتار وحشیانه نمازگزاران شیعه در مسجدی در مرکز قندهار افغانستان توسط 
گروهک تروریستی داعش را محکوم کرد.به گزارش فارس، در این بیانیه آمده 
اســت: ادامه جرایم داعش در کشــتار مردم بی گناه و بی دفاع و اقدام آن در 
انتخاب خانه های خدا و متلاشــی کردن پیکر بندگان خدا تحرک گسترده و 
سریع امت اسلامی در مقابله با این افکار انحرافی را می طلبد و مقامات مسلمان 
افغانستان نیز برای پیگرد این قاتلان و مجازات عادلانه آنها مسئولیت ویژه ای 
دارد تا با اتخاذ تدابیر پیشــگیرانه مانع وقوع جرایمی تازه شــود.حزب الله با 
درخواست از مقامات افغانستانی برای حفاظت لازم از نمازگزاران گفت: نباید 
اجازه داد خانه های خدا و بندگان مستضعف آن هدف آسانی باشند که توسط 
گرگ های انسانی که آمریکا آنها را ساخته است، خورده شوند تا برای انتقام از 
شکســت آمریکا پس از اشغال طولانی مدت این کشور خرابی و ویرانگی در 
این کشــور به بار آورند.در پایان، حزب الله ضمن ابراز تاسف برای خون های 
پاک ریخته شده از درگاه خداوند متعال برای شهدا رحمت و برای مجروحان 
شفای عاجل و برای مردم مومن افغانستان حفاظت از هر بدی مسئلت خواست.

هشدار سازمان ملل
 نسبت به تشديد فاجعه بار بحران انسانی در يمن 

 معاون امور بشردوستانه سازمان ملل متحد از وخیم تر شدن بحران انسانی و 
تشدید مناقشه های خشونت بار در این کشور فقیر جهان عرب خبر داد.با آنکه 
سازمان ملل متحد اعلام کرده که نهادهای بشردوستانه در حال ارائه کمک ها به 
حدود 13 میلیون تن از مردم یمن هستند، معاون امور بشردوستانه سازمان ملل 
متحد می گوید که اقتصاد یمن در آستانه فروپاشی قرار دارد و علاوه بر وخیم تر 
شدن بحران انســانی در یمن، مناقشه در این فقیرترین کشور جهان عرب به 
سوی خشونت بیشتر گرایش دارد.»رامش راجاسنینگهام« در ادامه افزود که 
نهادهای بشردوستانه هم اکنون در حال کمک رسانی به حدود 13 میلیون نفر 
دیگر در سرتاســر یمن هستند که این رقم حدود 3 میلیون بیش از رقم چند 
ماه پیش است. بهترین ارزیابی ما این است که این افزایش ]کمک ها[ به طور 
قابل توجهی خطر فوری خشکســالی را کاهش خواهد داد«.با این حال وی 
هشدار داد که نهادهای کمک رسانی ذخایر مالی کافی برای تداوم این کمک ها 
در اختیار ندارند و در هفته ها و ماه های آینده حدود ۴ میلیون نفر از مردم یمن 
شــاهد کاهش کمک های غذایی خود خواهند بود، و تا پایان امسال این عدد 
به ۵ میلیون نفر افزایش خواهد یافت.گفتنی است، کشور یمن از سال 201۴ 
درگیــر جنگ داخلی میان نیروهای طرفدار »عبد ربه منصور هادی« رئیس 
جمهور مستعفی و فراری یمن و نیروهای انصارالله است. این درگیریها با ورود 
ائتلاف متجاوز سعودی به این جنگ در مارس 201۵ و اعلام حمایت آشکار 
ریاض از دولت منصــور و آغاز عملیات های هوایی و زمینی علیه نیروهای 
انصارالله یمن، ابعاد پیچیده تری یافت که به بروز بدترین بحران انسانی یک قرن 

اخیر در این کشور فقیر انجامید.

طرح : فاطمه هوشنگی

شماره تلفن مرموز
وقتی با شماره تلفن مشکوکی تماس گرفتم که از 
گوشی همسرم برداشته بودم، دنیا روی سرم خراب 
شد و دیگر چیزی نفهمیدم. زمانی که دربیمارستان 

به هوش آمدم جنینم سقط شده بود و...
 این ها بخشــی از اظهارات زن 22ساله ای است که 
مدعی بــود به دلیل اعتماد بی جا به زن همســایه و 
معاشرت های خارج از عرف اجتماعی، زندگی اش در 
آستانه نابودی قرار گرفته است. وی درباره سرگذشت 
خود به کارشــناس اجتماعی کلانتری طبرسی شمالی 
مشــهد گفت: فرزند اول یک خانواده پنج نفره بودم و 
درحاشیه شهر زندگی می کردم. پدرم مغازه کوچکی 
داشت. او به ســختی هزینه های زندگی را تامین می 
کرد. با این همه من به دلیل چهره زیبایی که داشــتم، 
مورد توجه همه قرار می گرفتم به گونه ای که از حدود 
11سالگی خواســتگاران زیادی داشتم و هر از گاهی 
یکی از اهالی محل یا بســتگانمان به خواستگاری ام 
می آمد ولی پدرم حاضر نمی  شــد مرا درآن سن و 
ســال عروس کند تا این  که بالاخره در 1۷ســالگی 
خانواده »یاسر« مرا خواســتگاری کردند. خواهر او 
همســایه خاله ام بود و من چندین  بار او را در کوچه 
دیده بودم. یاســر هم خیلی خوش تیپ و زیبا بود و 
به همین دلیل برخی از دختــران محله توجه زیادی 
به او داشــتند. خانواده یاسر از طبقه سرشناس و مرفه 
جامعه بودند و یک فروشگاه بزرگ تلفن همراه برای 
فرزندشان تاســیس کرده بودند. خلاصه روزی که او 
به خواســتگاری ام آمد خیلی از دختران محله به من 
حسادت می کردند، برخی دیگر هم برای این بخت بلند 
به من تبریک می گفتند. طولی نکشــید که من و یاسر 
پای ســفره عقد نشستیم اما از همان روزهای آغازین 
دوران نامزدی، متوجه رفتارهای غیرعادی یاسر شدم. 
وقتی به خانه می آمد، مدام با تلفن همراهش سرگرم 
بــود و توجهی به من نداشــت. هنگامی که اعتراض 
می کردم با این پاســخ روبه رو می شدم که کار من با 
تلفن همراه است. من هم حرف هایش را باور می کردم 
تا این که شش ماه بعد زندگی مشترکمان را آغاز کردیم 
اما باز هم رفتارهای همسرم هیچ تغییری نکرد.  دراین 

میان من هم با چند نفر از زنان همســایه  دوست شدم 
تا از تنهایی بیرون بیایم. در بین آن ها زن جوانی به نام 
»ستاره« بود که شــوهرش در شهرستان کار می کرد 
و هر ماه چند روزی به مشــهد می آمد به همین دلیل 
روابط من و ســتاره خیلی صمیمی شد به طوری که 
یاســر مرد هر دو خانواده شده بود و همه امور مردانه 
مربوط به خانه ستاره را نیز انجام می داد. این صمیمیت 
ها به معاشــرت های خارج از عرف رسید و بسیاری 
از حرمــت های اعتقادی از بین رفــت به طوری که 
حتــی وقتی من هم در خانه نبــودم او به منزل ما می 
آمد یا همســرم برای خرید لوازم و مایحتاج روزمره 
به خانه ســتاره می رفت. از سوی دیگر من ستاره را 
مانند خواهرم دوست داشتم و همه مشکلات زندگی ام 
را با او درمیان می گذاشــتم و درددل هایم را برایش 
بازگو  می کردم. اگرچه ستاره مرا دلداری می داد ولی 
آرام آرام احساس می کردم روابط یاسر و ستاره عادی 
نیســت.  با این حال نمی خواستم با بدبینی به ماجرا 
نگاه کنم تا این که بعد از ســه ســال زندگی مشترک، 
باردار شدم و بنابه توصیه پزشک باید استراحت مطلق 
می کردم. به همین دلیل لوازم شخصی ام را برداشتم و 
درحالی به خانه مادرم رفتم که دلشوره  عجیبی سراسر 
وجودم را فراگرفته بــود. مادرم تلاش می کرد تا من 
احساس آرامش کنم اما سوء ظن مانند خوره به جانم 
افتاده بود. در همین شرایط با تاکسی تلفنی و به طور 
ناگهانی به خانه خودم رفتم. همسرم برخلاف همیشه 
درخانه بود و ســتاره هم به بهانه آوردن غذا در خانه 
ما حضور داشت. چندروز در خانه خودم ماندم تا این 
که متوجه شدم یاسر بیشتر با یک شماره تلفن تماس 
می گیرد یا پیام می دهد. در یک فرصت مناســب با 
آن شــماره مرموز تماس گرفتم. آن سوی خط ستاره 
بود که بی مقدمه قربان صدقه همســرم می رفت. دنیا 
روی سرم خراب شد و دیگر چیزی نفهمیدم. وقتی در 
بیمارستان به هوش آمدم فرزندم سقط شده بود. اگرچه 
ســتاره رابطه اش با همسرم را انکار کرد و مدعی شد 

یاسر را برادر خودش می داند اما...

در امتداد تاریکی

»تیغ وحشت« زیر گلوی بانوان مسافر! 

 سرویس حوادث //  فردی که با جعل عنوان پزشک 
عمومی و  به صورت غیرمجاز مشغول معالجه انواع 
بیماری های مردم در بیمارستان شهرستان محروم 

ریگان در شرق کرمان  بود، دستگیر شد.
فرمانده انتظامی شهرســتان دراین باره گفت: به دنبال 
شکایت چند  شهروند در خصوص نحوه ارائه خدمات 
یک پزشــک عمومی در یکی از بیمارستان های تابعه 
دانشگاه علوم پزشــکی بم و همچنین دریافت خبر از 
منابع اطلاعاتی مبنی بر فعالیت غیرمجاز این فرد، بررسی 
موضوع در دستور کار  پلیس  قرار گرفت. سرهنگ اکبر 
نجفی افزود: ماموران کلانتری 12 با همکاری دانشگاه 
علوم پزشکی شهرستان بم، فرد مدنظر را به دانشگاه علوم 
پزشــکی دعوت کردند و پس از بررسی  مشخص شد 
این فرد فاقد هرگونه مدارک و پروانه پزشــکی  است، 

بلافاصله  متهم  دستگیر و به کلانتری منتقل شد.
وی  ادامــه داد: متهم  در بازجویــی ماموران، به  جرم  
انتســابی اعتراف کرد و با بررســی و استعلام از مبادی 
مربوط، مشخص شــد متهم دانش آموخته کارشناسی 
رشته مخابرات و اهل یکی از استان های همجوار است 
که با سوء اســتفاده، انگیزه های شخصی وکلاهبرداری 
از شــهروندان، خود را پزشــک عمومی معرفی کرده 
و با جعل مدارک و ارتباط بــا یکی از کارکنان، در آن 
بیمارستان مشغول کار شــده است که پس از دو  هفته 
فعالیت غیرقانونی، دستگیر شد. این مسئول انتظامی از 
معرفی پزشک قلابی برای سیر مراحل قانونی به دادسرا  

خبر داد.این  گزارش حاکی است در پی رسانه ای شدن 
خبر دســتگیری پزشک قلابی در شامگاه چهارشنبه از 
ســوی خبرگزاری ها  از جمله ایرنا، رئیس دانشــگاه 
علوم پزشــکی بم  به این خبر واکنش نشــان  داد و در 
این زمینه  پاســخ داد: همسر فرد دستگیر شده، پزشک 
اســت و گزارشی  مبنی بر این که آقا)همسر پزشک( با 
روپوش در کنار این خانم پزشک می نشیند، اعلام شده 
اســت. به گزارش ایرنا،  مازیار اویسی افزود: همکاران 
دانشگاه علوم پزشکی بم موضوع را بررسی کردند و به 
خانم پزشک اعلام شد همسرشان چون پزشک نیست 
حق پوشیدن روپوش را ندارد و پوشیدن روپوش پزشک 

در مکانی زیرنظر دانشگاه علوم پزشکی جرم محسوب 
می شود.وی ادامه داد: حدود دو هفته قبل قراردادی بین 
خانم پزشک)همسر متهم( و بیمارستان ریگان منعقد و 
متهم نیز حدود 10 روز قبل دستگیر شده است. اویسی 
یادآور شد: یک پزشک برای طبابت، باید مهر خود را از 
حراست دانشگاه علوم پزشکی دریافت کند و همچنین با 
دانشــگاه قرارداد داشته باشد که هیچ کدام از این موارد 
شامل حال متهم نمی شــود. او ادامه داد : قرارداد خانم 
پزشک )همسر متهم( نیز با دانشگاه علوم پزشکی بم لغو 
شده است. اما عصر جمعه معاونت اجتماعی فرماندهی 
انتظامی شهرســتان بم در خصوص دستگیری پزشک 

قلابی و ادعاهای مطرح  شــده از سوی دانشگاه علوم 
پزشکی بم، این گونه  پاسخ داد:

دانشگاه علوم پزشــکی بم در تاریخ 1۴ مهرماه جاری  
طی گزارشــی به دادســتان  بم اعلام کــرده   فردی با 
جعل سند، عنوان و دخالت در حرفه پزشکی،  پوشیدن 
روپوش پزشــکی و استفاده از ملزومات پزشکی، اقدام 
به طبابت در یکی از بیمارستان های تابعه این دانشگاه 
کرده و خواســتار تعقیب و مجازات او  شــده اســت. 
بررسی های بیشــتر پلیس حاکی از آن است که نه تنها 
متهم فاقد تخصص در حرفه پزشــکی است بلکه وی 
دارای تحصیلات کارشناسی رشته مخابرات و هفت فقره 
سابقه محکومیت کیفری از جمله کلاهبرداری است. متهم 
و رابط وی در بیمارســتان هر دو غیربومی و اهل سایر 

استان ها هستند.

دستگیری پزشکی که با مدرک کارشناسی مخابرات طبابت می کرد! 

سرویس حوادث // رئیس کل دادگستری هرمزگان از کشف یک 
تن و 52۹ کیلوگرم مواد مخدر در شهرستان پارسیان خبر داد.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ رئیس کل دادگســتری هرمزگان اعلام کرد: 
در ادامه روند مبارزه با ســوداگران مرگ در استان، مأموران انتظامی از 
انتقال محموله مواد مخدر به وســیله یک دستگاه تریلر از طریق محور 
مواصلاتی پارســیان به استان فارس با خبر شــدند و عملیاتی را برای 
توقیف محموله مورد نظر طراحــی و اجرا کردند.علی صالحی تصریح 

کرد: با هماهنگی مقام قضایی، مأموران انتظامی با پشــتیبانی عملیاتی 
پلیس مبارزه با مواد مخدر اســتان هرمــزگان، تریلر موردنظر را حین 
تردد شناســایی و پس از تعقیب و گریز، ضمن توقیف آن در بازرسی 
بــه عمل آمده، یک تن و ۵2۹ کیلو گرم تریاک را که به طرز ماهرانه ای 
جاسازی شده بود، کشف کردند. وی همچنین خاطرنشان کرد: در جریان 
این عملیات، یک نفر دستگیر شده است که با صدور قرار تأمین کیفری 

بازداشت می باشد.

کشف یک و نیم تن مواد مخدر در پارسیان 

سرویس حوادث // پسر جوانی که 7 سال پیش 
در جریــان یک درگیری دوســتش را به قتل 
رســانده و موفق به جلب رضایت از اولیای دم 
شده بود حالا در انتظار حکم دادگاه در خصوص 

جنبه عمومی جرمش نشسته است.
 رســیدگی به این پرونده از ســال ۹3 به دنبال وقوع 
درگیری در صباشهر آغاز شــد و در پی آن جوانی 
به  نام ساســان بشدت مجروح و به بیمارستان منتقل 
شد. پس از آن مأموران در محل حاضر شدند و پس 
از تحقیقات اولیه مشخص شد که پس از درگیری 2 
دوست به  نام های شهرام و رضا، دوست دیگرشان به  
نام ساسان به قصد میانجیگری وارد درگیری شده اما 
با ضربه چاقو مجروح شــده است. ساعاتی بعد نیز 
از بیمارستان خبر رســید که ساسان به سبب شدت 
خونریزی جان باخته است بدین ترتیب شهرام و رضا 

بازداشت شدند.

شــهرام پس از دســتگیری اتهام قتل را پذیرفت و 
گفت: من با رضا و ساســان دوست بودم. روز حادثه 
ســر موضوعی پیش پا افتاده با رضا درگیر شدیم و 
او به رویم چاقو کشــید و من چاقــو را از او گرفتم. 
همان موقع ساســان که قصد داشت ما را از هم جدا 
کند وســط آمد و من چاقو را به  سمت رضا پرتاب 
کردم که ناخواســته به ساسان خورد و او روی زمین 
افتاد. بلافاصله او را به بیمارستان رساندیم اما فایده ای 
نداشــت و او فوت کرد. با اعترافات شهرام و تکمیل 
تحقیقات کیفرخواست صادر و پرونده به دادگاه کیفری 

یک استان تهران فرستاده شد.
در جلسه دادگاه اولیای دم درخواست قصاص کردند 
و پس از آن شــهرام بار دیگر جزئیات را تعریف کرد 

و در نهایــت قضات حکم قصاص او را صادر کردند 
و رأی در دیوان عالی کشــور هم تأیید شد اما قبل از 
اجرای حکم وی توانست رضایت خانواده مقتول را 
جلب کند. بدین ترتیب متهم در زندان ماند تا اینکه ۷ 
سال پس از آن متهم دوباره از جنبه عمومی جرم در 
شعبه دوم دادگاه کیفری یک استان تهران محاکمه شد.

در آن جلسه شهرام گفت: من هیچ خصومتی با ساسان 
نداشتم. با اینکه ۷ سال از ماجرا گذشته اما هنوز هم 
شــرمنده خانواده دوستم هستم. در این سال ها خیلی 
سختی کشیدم و حالا از قضات دادگاه تقاضا دارم در 

مجازاتم تخفیف قائل شوند.
در پایان جلســه قضات برای صدور رأی وارد شور 

شدند.

انتظار برای مجازات قتل دوست

سرویس حوادث // رئیس پلیس آگاهی ناجا از برنامه ریزی برای ورود 
بانوان به چرخه کارآگاهی خبر داد.

ســردار محمد قنبری با بیان این که برای نخستین بار قصد داریم در جمهوری 
اســلامی که داعیه دار دفاع از حقوق بانوان است، افسران خانم را وارد چرخه 
کارآگاهی کنیم، افزود: قصد داریم در آینده نزدیک آموزش های لازم کارآگاهی 
را به بانوان بدهیم، آزمون های علمی لازم گرفته و نشــان کارآگاهی به آن ها 
اعطا شود تا در حوزه کشف جرم در زمینه هایی که بانوان می توانند کمک کنند، 
یاری رســان مجموعه پلیس آگاهی باشند. وی ادامه داد: بانوان شمّ پلیسی شان 
قوی اســت، در دانشــکده در علوم مختلفی تحصیل کرده و مجهزند، از لحاظ 
علمی دارای توان قابل توجهی هستند و تفاوت چندانی با کارآگاهان مرد ندارند 

و تفاوتــی را در آموزش ها و طی مراحل نمی بینیم. رئیس پلیس آگاهی ناجا 
درباره »پلیس من« گفت: »پلیس من« را برای کاهش بوروکراسی های اداری 
در مجموعه پلیس آگاهی راه اندازی کردیم که اکنون در بحث ســرقت خودرو، 
فعال شده است و با نصب یک اپلیکیشــن در تلفن همراه، فرد دیگر نیازی به 
مراجعه به پلیس ندارد و به محض این که خودروی فردی سرقت شد، می تواند 
با مراجعه به اپلیکیشــن، مشخصات خودرویش را ثبت کند. قنبری در خاتمه 
سخنان خود در یک برنامه تلویزیونی، افزود: به این ترتیب مشخصات خودرو در 
سامانه های سراسر کشور می نشیند تا اگر خودروی سرقتی ترددی داشته باشد، 
بتوانند به سرعت آن را شناسایی و با سارق برخورد کنند. با این اقدام افراد نیازی 
به مراجعه ندارند تا زمان تشــکیل پرونده که شماره پرونده برای پیگیری های 

بعدی به آن ها داده می شود.

افسران زن به چرخه »کارآگاهی« وارد می شوند 

سرویس  حوادث// تصادفات رانندگی دومین عامل مرگ و میر در کشور 
ایران محسوب می شــود و در ازای هر نفر که در سوانح رانندگی کشته 

می شود 5/3 میلیارد تومان خسارات ملی به کشور وارد می شود.
 سردار سید کمال هادیانفر، رئیس پلیس راهور ناجا با بیان این خبر در همایش 
یادبود قربانیان سوانح ترافیکی اظهار کرد: امروزه غیر از کرونا، تصادفات رانندگی 
ســومین عامل مرگ و میــر در دنیا و دومین عامل مرگ و میر در کشــورمان 
محسوب می شود. در هر ساعت دو نفر از هموطنانمان در تصادفات فوت می کنند 
و بــه ازای هر نفر جانباخته در تصــادف، 20 تا 2۵ نفر مصدوم، معلول یا قطع 
نخاع می شــوند. در کشورهای توسعه یافته، سبدهای مالی، برنامه ها و راهبردها 
برای کاهش تصادفات پیش بینی می شود ،البته در قانون ششم توسعه ما نیز این 
موضوع آمده اســت. معتقدم در دولت های گذشــته در زمینه کاهش تصادفات 
کوتاهی شده اســت و این دولت باید در این زمینه توجه جدی داشته باشد.وی 

با بیان اینکه هر نفر که در تصادف کشــته می شود، ۵.3 میلیارد تومان خسارت 
ملی به کشور وارد می شــود، گفت: 30 دستگاه به طور مستقیم و غیر مستقیم و 
۸ دســتگاه به طور مستقیم در حوزه تصادفات نقش دارند.هادیانفر با بیان اینکه 
۵1 درصد جان باختگان ســوانح رانندگی، در دم جان خود را از دست می دهند، 
گفــت: این ۵1 درصد باید به میزان زیادی کاهش پیدا کند. وی با بیان اینکه ۶0 
درصد موتورســوارها به دلیل ضربه مغزی در تصادفات جان خود را از دســت 
می دهند، متذکر شــد: ۸0 درصد تصادفات در شمال کشور، مربوط به عابرپیاده  
یا موتورســوار اســت. هادیانفر با بیان اینکه در زمان پیک ترددها در هر روز 
۷0 نفر در تصادفات جان خود را از دســت می دهند، گفت: مجلس باید از تمام 
دستگاه ها در زمینه تصادفات توضیح بخواهد. ما دنبال بودجه و اعتبار نیستیم و 
فقط می خواهیم به این حوزه )تصادفات (توجه داشته باشند. رعایت حق  تقدم و 

احترام به حقوق دیگران برای همه کفایت می کند.

رئیس پلیس راهور ناجا:
هر ساعت 2 نفر در کشور بر اثر تصادف می میرند

روابط عموميگوشت ماهي و ميگو ، حاوی چربي های مفيدپروتئين مرغوب و ويتامين های گوناگون است
شيلات هرمزگان

طرح : بیتا هوشنگی



ســعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان  // 
استاندار هرمزگان گفت: مشکلات شهرستان 
بشاگرد با اعتبارات جاری و عمرانی قابل حل 
نیست و رفع مشــکلات شهرستان بشاگرد 

نیازمند بودجه و اعتبارات ویژه است.
بــه گزارش خبرنگار دریــا ، مهندس مهدی 
دوســتی پس از بازدید از شهرستان بشاگرد 
با بیان اینکه این شهرســتان با مجموعه ای از 
مشکلات مختلف از جمله در زمینه های راه، 
آب، برق، زیرساخت های آموزش و اشتغال 
مواجه اســت، عنوان کرد: این مشــکلات با 

اعتبارات جاری و عمرانی قابل حل نیست و 
رفع مشکلات شهرستان بشاگرد نیازمند بودجه 

و اعتبارات ویژه است.
 وی با اشــاره به مشکلات مدارس شهرستان 
بشــاگرد، ادامه داد: باید با یک اقدام سریع و 
در کوتاه مدت، امکانات آموزشی لازم برای 
تحصیل دانش آموزان این شهرســتان فراهم 
شــود که این امر به طور جدی مورد پیگیری 
قرار می گیــرد و همچنین پس از آن کارهای 

دائمی در این زمینه صورت خواهد گرفت.
 اســتاندار هرمزگان با اشاره به ظرفیت های 

شهرستان بشــاگرد در زمینه ایجاد اشتغال، 
افزود: طیف متنوعــی از محصولات معدنی 
در این شهرستان وجود دارد و باید مطالعات 
گسترده روی معادن بشــاگرد صورت گیرد 
که از بخش خصوصی برای ســرمایه گذاری 
و فعالیت در زمینه معادن در این شهرســتان 

دعوت می کنیم.
 دوستی با اشاره به قابلیت کشت محصولات 
کشاورزی مختلف باغی و زراعی در بشاگرد، 
تصریح کرد: کشاورزی، کشت گیاهان دارویی، 
محصولات زراعی و باغی و کشت محصولات 

خاص از دیگر ظرفیت های اشــتغال زایی در 
شهرستان بشاگرد محسوب می شوند.

 وی گفت: تمرکــز و مطالعات ویژه بر روی 
چهار دشت ویژه در شهرستان بشاگرد صورت 
می گیرد تا به چهار هاب کشــاورزی تبدیل 
شوند و همچنین با توجه به گستردگی کشت، 
ایجاد صنایع تبدیلی محصولات کشاورزی نیز 

در این شهرستان در دستور کار است.
 استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: با توجه به 
اینکه میانگین بارندگی در شهرستان بشاگرد، 
از متوســط بارش در استان هرمزگان بیشتر 

است، آبخیزداری و مهار روان آب ها از دیگر 
موارد مورد توجه در این شهرســتان خواهد 
بــود که با توجه به بارش های فصلی، باید از 

روش های آبخیزداری برای مهار و اســتفاده 
 از این آب جهت تامین نیاز این شهرســتان

 استفاده شود.

استاندار هرمزگان تاکید کرد

لزوم اقدام سریع برای رفع مشکلات امکانات آموزشی در مدارس بشاگرد

 سرویس شهرســتان //  فرماندار جاسک گفت: امکان 
ایجاد هزاران شــغل با جذب سرمایه گذار در راستای 

طرح های سواحل مکران وجود دارد. 
  محمــد رادمهــر در نشســت با معــاون هماهنگی و 
اموراقتصادی وزیر کشــور افزود: واگذار نشدن طرح ها 
در شعاع پنجاه کیلومتری شهر جاسک به سرمایه گذاران 
و کار افرینان بومی از موانعی اســت که به سرعت باید 
برداشته شــود.   وی ادامه داد: نیروها و سرمایه گذاران 
بومی بایســت مورد توجه قرار گیرند تا فرآیند سرمایه 
گذاری برای ســرمایه گذاران هموارشود که البته نتایج 
خوبی از تعیین تکلیف اراضی مردم و روســتاهای واقع 

در طرح های توسعه سواحل مکران بدست آمده است.
   فرماندار جاسک گفت: یکی از مشکلات مهم طرح های 
نفتی نبود مدیریت واحد اســت و این طرح های عظیم 
نیازمند مدیریت واحد در قالب شهرک صنعتی یا منطقه 
ویژه نفتی هســتند.    رادمهر افــزود: ظرفیت اعتبارات 
توسعه سواحل مکران علاوه بر زیرساخت های عمرانی، 
اقتصادی و اجتماعی برای توسعه زیر ساخت های شهری 
و روســتایی منطقه هم بکار گرفته شود.وی عنوان کرد: 
انتقال آب به حوزه غرب شهرستان را یکی از مطالبات 
مهم مردمی است که انتظار می رود در دستور کار جدی 
قرار گیــرد و تامین اعتبار لازم انجام شــود. فرماندار 
جاسک گفت: توســعه و مجهز کردن شش موج شکن 
شهرســتان و پیگیری مصوبه رسمی گمرک گوکسر از 
نیازهای مهم اســت که بایست بحث تامین اعتبار آن به 
طور ویژه پیگیری شود. رادمهر خاطر نشان کرد: جاسک 
قلب توســعه مکران است بنابراین ستاد توسعه سواحل 
مکران بایستی با مرکزیت این شهرستان تشکیل شود و 
این مطالبه مردی است. وی افزود: جذب نیروهای کار در 
پروژه ســواحل مکران، با اولویت نیروهای بومی هم در 
راستای افزایش تعداد شاغلان و کاسته شدن از بیکاری 
شهرستان باید اجرایی شود.رییس شورای اداری جاسک 
گفت: مردم ضلع اصلی توســعه پایدار هستند توجه به 

مرزنشیان و ایجاد شغل پایدار یکی از مهمترین مطالبات 
مردمی است که بایست به آن توجه ویژه شود.

رادمهر در آخر افزود: شــغل اصلی مردم خط سواحل 
مکران صیادی است با رعایت قانون اعطای مجوزهای 
صیادی و آبزی پروری جهت اشــتغال و معیشت مردم 
بایست تسریع شود. فرماندار جاسک تصریح کرد: این 
شهرستان یکی از شهرستان های مهم و استراتژیک کشور 
اســت که دارای ظرفیت ها و قابلیت های بسیار مهمی 
در حوزه های گردشــگری، کشاورزی، آبزیان، اقتصاد 
دریایی، پتانســیل های دریایی و صیــادی، صادراتی 
است. رادمهر اشاره کرد: ظرفیت های صادراتی جاسک 
و مرکز ثقل راهبردی بین سه استان هرمزگان، کرمان و 
سیستان و بلوچستان از ویژگی های شاخص اینجاست، 
همچنین ظرفیت های مهم توسعه سواحل مکران درحوزه 
گردشگری و اقتصاد دریایی مثال زدنی است که کارهای 
اساسی و زیربنایی بســیار ارزشمندی در این راستا در 

شهرستان انجام گرفته است.
در جریان سفر 2 روزه )چهارشنبه و پنجشنبه هفته جاری 
(معــاون هماهنگی امور اقتصادی و توســعه منطقه ای 
وزارت کشور و دبیر شورای توسعه و امنیت پایدار شرق 
و غرب کشور به شــرق هرمزگان، آخرین وضعیت ۸۵ 
طرح مصوب شورای توسعه سواحل مکران بررسی شد.

دراین نشست با حضور معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری، مدیر کل هماهنگی امور سرمایه گذاری و 
اشتغال اســتانداری، فرمانداران شهرستان های میناب، 
سیریک و جاســک، مدیران کل دستگاه های اجرایی 
ذیربط و مجریــان طرح در محل پایانــه نفتی بزرگ 
جاسک برگزار شد.به گزارش ایرنا ؛ این طرحها در زمینه 
پیشرفت های خط لوله انتقال نفت گوره - جاسک، نفتی 
، پالایشــی، پتروشیمی، برق، آبرسانی ، زیست محیطی 
وطرحهای سرمایه گذاری و گردشگری در مناطق شرق 
هرمزگان اســت که  پس از بازید موانع ومشکلات آنها 

مورد ارزیابی قرار گرفت.

فرماندار جاسک: 
 امکان ایجاد هزاران شغل در سواحل مکران وجود دارد

سرویس شهرســتان // مدیر بنادر و دریانوردی 
شهرستان قشم گفت: در نیمه نخست سال جاری 
تعداد مسافرانی که در مسیر قشم تردد داشتند 
به 2 میلیون و ۸2۰ هزار و 22۹ نفر رســید که در 
همسنجی با سال گذشته 2۰ درصد افزایش دارد. 

علی اشــتری  افزود: از این تعــداد ۶۸۵ هزار و 
3۵۷ گردشــگر از مسیر بندر شهید ذاکری قشم-

بندرعباس تردد کردنــد.وی ادامه داد: همچنین 2 
میلیون 13۴ هزار و ۸۷2 مســافر  با 3۴0 هزار و 
30۶ خودرو از مسیر بندر پهل-لافت و بالعکس 

تردد داشتند.مدیر بنادر و دریانوردی قشم تصریح 
کــرد: بر این اســاس 2۷ درصــد افزایش تعداد 
خودروهای ورودی و خروجی نســبت به مدت 
مشابه پارســال به ثبت رسیده اســت.وی اظهار 
کرد:در ۶ ماهه اول امسال 2 میلیون و ۵۹۸ هزار 
و ۹۹1 تـُـن بار و کالا از بنــادر نفتی و غیرنفتی 
این جزیره بارگیری و تخلیه شــده است.اشتری 
خاطرنشان کرد: امســال تا پایان شهریورماه سه 
میلیون و ۹۹۴ هزار و ۶3۸ تردد دریایی در کشور 
به ثبت رسید که ۷1 درصد از این مسافران به قشم 

تردد داشــتند.هم اکنون 1۶ شناور در اسکله های 
لافت و پهل از ساعت ۶ الی 12 شب و 2۷ شناور 
با 2 هزار و ۸۶۹ صندلی در اسکله ذاکری قشم از 

ساعت ۶ صبح الی 10 شب فعالیت می کنند.
به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم شامل جزیره های 
قشــم، هنگام و لارک با 1۵0 هزار نفر جمعیت از 
تنگه هرمز به موازات سواحل استان هرمزگان به 
طول 1۵0 کیلومتر و عرض میانگین 11 کیلومتر 

در آب های خلیج فارس گسترده شده است.
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خطیب نماز جمعه شهرستان بندرخمیر :
نگاه مديريت جديد استان به ترمیم ساختارهای 

توسعه ای خمیر ضروری است
 امین درســاره سرویس شهرســتان // خطیب نماز جمعه 
شهرستان خمیر با بیان اینکه وحدت جامعه اسلامی بایستی به 
گفتمان جهان شمول تبدیل شود تصریح کرد : نگاه به مدیریت 
جدید اســتان نســبت به خمیر در جهت ترمیم ساختار های 
توسعه ای جهت رشد این شهرستان باشد.به گزارش خبرنگار 
دریا ؛ حجت الاســلام شــعیب صالحــی در خطبه های نماز 
جمعه  ضمن تسلیت به مناسبت شهادت امام حسن عسکری 
علیه السلام با اشاره به هفته ارزشمند  وحدت گفت: این  هفته 
محل تجلی برادری  اســلامی بــه دور از هر صنف، مذهب و 
قشر اســت.وی افزود: هفته وحدت باید رکن حرکت بیداری 
اسلامی و شــاخص تربیت کننده جامعه اسلامی برای رسیدن 
به اهداف متعالی باشد.امام جمعه بندر خمیر با اشاره به بیانات 
رهبر معظم انقلاب اســلامی در باب وحدت میان مسلمانان 
افزود: وجود پیامبر اســلام)ص( مهمترین نقطه ایجاد وحدت 
اســت و  دنیای اســلام می تواند در این  نقطــه به هم پیوند 
خورد و اینجا جایی است که عواطف همه مسلمانان در آنجا 
متمرکز است.وی افزود: تبدیل شدن این وحدت و برادری به 
یک گفتمان جهان شمول باید در دستور کار همه اندیشمندان 
و صاحب نظران و اهل علم قرار گیرد و به عنوان ســلاح در 
مواجهه با اسلام ستیزان پیگیری شــود.امام جمعه شهرستان 
بندرخمیر اضافه کــرد: مومنان به خصوص در مناطق تلفیقی 
این ایام  را برای خود غنیمت شــمارند و هم نشینی، همدلی 
و یکپارچگی جامعه اســلامی را در تابلوی حقیقت به نظاره 
در آورند. حجت الاســلام صالحی گفــت: از مهمترین نقاط 
اشــتراک مســلمانان اعتقاد به موعود نهایی است از این رو  
بایستی زوایای گوناگون آن مورد توجه و بستر وحدت بیشتر 
باشد.خطیب نماز جمعه خمیر خاطرنشان کرد: ایجاد دانشگاه 
مذاهب اســلامی در مناطق تلفیقی برای تقویت با نگاه علمی 
بستر مناســب برای تقویت وحدت است .وی در بخش دیگر 
به عمده مسائلی که نظام اسلامی را به خود درگیر کرده اشاره 
کرد و گفت: تعارض منافع سبب غفلت های در  مسیر و حرکت 
جامعه اسلامی در سال های اخیر شده است.خطیب نماز جمعه 
شهرستان خمیر گفت: عمده مجاهدت دولت سیزدهم در کنار 
رشد بسترها و زیرســاخت ها، موضوع جلوگیری از دخالت 
عده ای در اموری اســت که منافع آنان در خطر است.حجت 
الاســلام صالحی تصریح کرد: شهرستان بندر خمیر نیز از این 
قاعده مســتثنی نیست و نیاز به ترمیم و تصحیح ساختار دارد 
که انتظار داریم مجموعه مدیریت استان در راستای تحقق آن 
گام مهم و رو به رشد بردارد.وی با اشاره روند احیای مذاکرات 
هســته ای گفت: تغییر رویکرد اصلی سیاست خارجی، عدم 
اعتماد به دیپلماسی طرح B  و تنبیه غربی ها باعث عدم عجله 

برای شروع مذاکرات شده است.

خبری

شهرستان

امین درساره سرویس شهرستان // مدیر آموزش وپرورش بندر خمیر در دیدار با 
سرهنگ »محمد محمدحسنی« فرمانده انتظامی شهرستان بر ضرورت همکاری 
آموزش وپرورش و نیروی انتظامی تأکیــد و گفت: توجه به امنیت پایدار و تربیت 
شهروندان مسئولیت پذیر از اهداف مشترک نیروی انتظامی و آموزش وپرورش است.

 به گزارش خبرنگار دریا ؛ در این دیدار  علی یگانه با گرامیداشــت هفته نیروی 
انتظامی و قدردانی از تلاش عوامل نیروی انتظامی در راســتای امنیت اجتماعی 
افزود: نیروی انتظامی رکن اصلی ایجاد امنیت جامعه است و برای دستیابی به یک 
امنیت پایدار باید گام های اساسی را از مدارس شروع کنیم.مدیر آموزش وپرورش 
بندر خمیر با اســتقبال از برنامه های فرهنگی نیروی انتظامی اظهار داشــت: در 
طول ســال تحصیلی برنامه های برای بهبود نشاط اجتماعی چون همیاران پلیس 
و کارگاه های آموزشی جهت آشنایی دانش آموزان با نقش پلیس در زمینه امنیت 
برگزار می شــود.فرمانده انتظامی شهرستان بندر خمیر نیز با قدردانی از مجموعه 
آموزش وپــرورش در زمینه آگاهی بخش و اطلاع رســانی قوانین و هنجارهای 

اجتماعی گفت: مردمان شهرســتان خمیر مطیع قانون هستند و خوشبختانه تعدد 
جرائم را در این شهرستان مرزی شاهد نیستیم. سرهنگ محمد حسنی همچنین 
تأکید نمود مسابقات فرهنگی و هنری در راستای مسائل اجتماعی و جهت آشنایی 

دانش آموزان با وظایف پلیس با همکاری آموزش وپرورش برگزار می شود.

مدیر آموزش وپرورش بندر خمیر عنوان کرد
تربیت شهروند قانون مدار، رسالت مشترک نیروی انتظامی و آموزش وپرورش

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000467153 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390001641441.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - 
اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشــکار: در وقــت فــوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساســي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000467153 تحت نظر اســت . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 86 به مساحت 372/65 متر مربع، طي نامه 
شماره 181/143067/ن-مورخه 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي 
اولیه طي دادنامه شماره 140040390001095905 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون 
اساسي، مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهي و عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مدعي یا معترض، ستاد اجرایي طي نامه شماره 181/199706/ن مورخه 1400/06/20 درخواست 
صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً 
به تحقیقات وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي 
ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد 
اجرائي فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبورصادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز 

قابل تجدید نظر خواهي در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000512525 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390001641519.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - 
اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000512525 تحت نظر اســت . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 88 به مساحت 361/70 متر مربع، طي نامه 
شماره 181/143061/ن-مورخه 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي 
اولیه طي دادنامه شماره 140040390001095961 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون 
اساسي، مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء 
مهلت یک ماهه انتشار آگهي و عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مدعي یا معترض، ستاد اجرایي طي نامه شماره 181/199971/ن مورخه 1400/06/20 درخواست 
صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً 
به تحقیقات وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي 
ازمالک و یا ورثه یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد 
اجرائي فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبورصادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز 

قابل تجدید نظر خواهي در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000467108 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390001641407.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - 
اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشــکار: در وقــت فوق العــاده دادگاه اصل 49 قانون اساســي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000467108 تحت نظر اســت . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین هشت هکتاری ستاد قطعه 85 به مساحت 378/12 متر مربع، طي نامه شماره 
181/143071/ن-مورخه 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي اولیه 
طي دادنامه شماره 140040390001095871 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي، 
مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء مهلت 
یک ماهه انتشار آگهي و عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مدعي یا معترض، ستاد اجرایي طي نامه شماره 181/199717/ن مورخه 1400/06/20 درخواست صدور 
حکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً به تحقیقات 
وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي ازمالک و یا ورثه 
یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائي فرمان 
حضرت امام )ره( درملک مزبورصادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر 

خواهي در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920000512390 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان تصمیم نهایي شماره 140040390001641373.  

شاکي : ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( به نشاني استان تهران - شهرستان تهران -  شهر تهران - خالد - اسلامبولي -کوچه - 17 ستاد - 
اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگي آقاي احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي 
گردشــکار: در وقت فــوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساســي هرمزگان به تصدي امضاء کننده ذیل تشــکیل اســت . پرونده کلاســه 
140040920000512390 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگي را اعلام وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح آتي مبادرت به صدور رأي مي نماید.
)راي دادگاه (

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان میناب، محله شنبه چالاکی، جنب زمین 8 هکتاری ستاد قطعه 87 به مساحت 367/17 متر مربع، طي نامه شماره 
181/143062/ن-مورخه 1400/04/28 از طرف ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفي گردیده است این دادگاه پس از بررسي هاي اولیه 
طي دادنامه شماره 140040390001095927 مورخه 1400/05/11 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگي به پرونده هاي موضوع اصل 49 قانون اساسي، 
مبادرت به صدورقرارسرپرستي مي نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالي در روزنامه کثیرالانتشار آگهي گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء مهلت 
یک ماهه انتشار آگهي و عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مدعي یا معترض، ستاد اجرایي طي نامه شماره 181/209242/ن مورخه 1400/06/27 درخواست صدور 
حکم تملک ملک موصوف را نموده است . النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصي به عنوان مالک یاقائم مقام قانوني ویا وکیل مالک وتوجهاً به تحقیقات 
وبررسیهاي انجام شده توسط ستاد اجرائي فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقي گردیده وهیچگونه اطلاعي ازمالک و یا ورثه 
یا نماینده قانوني وي بدست نیامده ، لذا در راستاي اجراي ماده 28 قانون مدني وفتواي حضرت امام )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائي فرمان 
حضرت امام )ره( درملک مزبورصادر واعلام میدارد. راي صادره غیابي و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه وسپس ظرف بیست روز قابل تجدید 

نظر خواهي در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاههاي اصل 49 قانون اساسي( مي باشد .
مختارصادقي - رئيس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

تردد گردشگر به قشم 2۰ درصد افزایش یافت

 مرادی سرویس شهرستان // با گذشت 3 سال از فرسودگی شبکه 
توزیع برق در روستای گتی بخش لیردف شرق شهرستان جاسک، 

همچنان 1۰ خانوار در این روستا از دسترسی به برق محروم هستند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دهیار روستای گتی بخش لیردف در این زمینه 
به گفت : شبکه برق فشار متوسط به طول 13 کیلومتر و ۵ کیلومتر شبکه 
برق داخلی فشــار ضعیف و 3 کیلومتر شــبکه برق فشار متوسط شامل 
فرسودگی های بســیاری در تیر و سیم های برق روستای گتی می باشد. 

عبدالله آغی افزود: با وجود فرسودگی های بسیار در مجموع به طول 21 
کیلومتر در شبکه توزیع برق فشار متوسط و ضعیف در روستای گتی بخش 
لیردف، همچنان 10 خانوار در این روستا نیز از دسترسی و بهره مندی به 
برق محروم هستند. وی عنوان کرد: با گذشت 3 سال ازاین وضعیت از سوی 
مسئولان ذی ربط در این زمینه اقدامی صورت نگرفته است. گفتنی است : 
روستای گتی با دارا بودن 1۴0 خانوار و ۵00 نفر جمعیت در 12 کیلومتری 

مرکز بخش لیردف شهرستان جاسک واقع شده است.

گتی شرق 
جاسک 
روستایی

 در انتظار برق

 با مشاهده کمترین دود یا آتش سوزی حتما آن را خاموش و یا بلافاصله
 به ماموران یگان حفاظت منابع طبیعی با شماره تلفن ویژه 1504 اطلاع دهیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :



گروه گزارش//یکی از بهترین و در دسترس ترین 
راه های کنترل پاندمــی کرونا در ایران و جهان، 
تزریق واکسن مناسب می باشد. انستیتو پاستور 
ایران در طول صد سال گذشته پیشرو در دسترس 
قراردادن واکســن های موثر بــرای مردم ایران 
و جهان بوده اســت و اکنون نیز در شروع سده 
دوم فعالیت خود، در تعامل با انســتیتو فینلای 
کشور کوبا، که از موسسات پیشرو واکسن سازی 
محسوب می شود، واکسن کرونای کنژوگه را برای 
بیماری کرونا در دست توسعه و تولید دارد. برای 
دستیابی به این هدف، نیاز به بررسی اثربخشی و 
عوارض جانبی احتمالی این واکسن می باشد که 
مراحل اول و دوم این بررسی در کشور کوبا بر روی 
بیش از 1۰۰۰ نفر انجام شد . واکسن »پاستوکووک« 
که تولید شــده بود و باید مدت 1۴ روز قرنطینه 
خود را طی می کرد؛ در نهایت همانطور که رئیس 
ســازمان غذا و دارو قبل تر نیــز وعده داده بود 
که واکســن کرونا تولید پاستور نیمه اول مهر به 
مصرف عمومی می رســد، 12 مهر این واکسن به 
سبد واکسیناسیون کشور اضافه و اولین پارت از 
محموله ۶ میلیون دوزی واکسن پاستوکووک آزاد 
و توزیع شد. براساس پیش بینی های رئیس سازمان 
غذا و دارو، در آبان ماه طبق وعده شــرکت های 
سازنده 1۰ میلیون دوز واکسن پاستوکووک تحویل 
وزارت بهداشت خواهد شد که بخشی از آنها در 
ایران فیلینگ و بخشی نیز به طور کامل در ایران 

تولید می شود.
 واکسن پاستوکووک، دارای يک دوز يادآور

رئیس انستیتو پاســتور ایران با بیان اینکه پاستوکوک 
یکــی از بی خطــر ترین و ایمن ترین واکســن های 
دنیاست، گفت: این واکسن تنها واکسنی در دنیاست که 
دُز یــادآور همراه خود دارد.علیرضا بیگلری گفت: در 
هفته جاری، رگولاتور کوبا به سوبرانا۲ برای کودکان 
در سن ۲ تا ۱۸ سال هم مجوز مصرف اضطراری داده 
اســت. این واکسن، همان واکسنی است که در ایران با 
نام پاستووکوک تولید و عرضه می شود. مجوز استفاده 
اضطراری بر اســاس نتایج انجام کارآزمایی بالینی در 
این گروه سنی داده شده است. این واکسن در کودکان 
دو دوزه خواهد بود. در صورت تایید ســازمان غذا و 
داروی وزارت بهداشــت، امکان استفاده از این واکسن 
در کودکان هم فراهم خواهد شد. نتایج مطالعه کوبا در 
افراد بالای ۱۸ سال، اثربخشی ۶۵ درصد را در رژیم 
دو دوزه و ۹۲ درصد را در رژیم ســه دوزه نشان داده 
بود و نتایج گزارش آنالیــز میانی مطالعه در ایران هم 
بــه زودی در اختیار عموم قرار خواهد گرفت.با توجه 

به پیک جدید اپیدمی در کشــور کــه در آن واریانت 
دلتا واریانت غالب بود، با توجه به تایید ســازمان غذا 
و دارو، مقررشــد که دریافت کنندگان دو دوز واکسن 
پاستوکووک )سوبرانا۲( در کشور )اعم از افراد شرکت 
کننــده در مطالعه کارآزمایی بالینــی و افرادی که این 
واکســن را در واکسیناســیون عمومی دریافت کرده 
بودند( دوز یادآور نیز تزریق شــود و از این رو طبق 
برنامه، دو دوز واکسن پاستوکووک و یک دوز واکسن 
ســوبراناپلاس به افراد تزریق می شود. همانگونه که 
مســتحضرید امروزه  در مورد ســایر واکسن ها نیز 
موضوع اســتفاده از نوبت ســوم واکسن مطرح است 
ولی این مهم، در طراحی واکسن فعلی مشترک انستیتو 
فینلای کوبا و انستیتو پاستور ایران از همان ابتدا دیده 

شده بود. 
 ويژگی منحصر بفرد واکســن »پاستوکوک« در 

جهان 
علیرضا بیگلری، رئیس انستیتو پاستور ایران در نشست 
خبری با اشاره به آخرین وضعیت تولید واکسن کرونا 
پاســتوکووک که محصول مشترک ایران و کوبا است، 
اظهار داشت: این واکسن بر مبنای پروتئین است و یکی 
از ایمن ترین واکســن های دنیا به شمار می رود و تنها 
واکسنی اســت که در کنار خود دز یادآور تولید کرده 
و قابلیت اســتفاده در سنین ۳ تا ۱۸ سال و بالای ۱۸ 
ســال را دارد. وی با بیان اینکه این واکسن می تواند با 
بازمهندسی مجدد با چندین جهش در واکسن اصلی و 
یادآور  مقابله کند، یادآور شد: خوشبختانه کارآزمایی 
بالینی مراحل یک و دو آن با موفقیت گذرانده شده به 
طوری که در فاز سوم ۴۴ هزار نفر در کوبا و ۲۴ هزار 
نفر در هر شهر کشور مورد مطالعه قرار گرفته و کارآیی 

و ایمنی خود را به اثبات رسانده است. 
رئیس انستیتو پاســتور ایران با اشاره به ویژگی های 
خاص واکسن پاستوکووک، تصریح کرد: پاستوکووک 
واکسنی است که علاوه بر ایمنی خوبی که ایجاد می کند 
یکی از بی خطرترین واکسن های دنیا است؛ ضمن اینکه 
در گروه سنی زیر ۱۸ سال مورد استفاده قرار می گیرد؛ 
به طوری کــه یکی از ویژگی های آن این اســت که 

می توان از آن برای دانش آموزان استفاده کرد.  
بیگلری با تأکید بر اینکه افتخار داریم واکسنی مطمئن 
برای کودکان و بالغین عرضه کرده ایم، یادآور شــد: با 
توجه به اینکه این واکســن می تواند یادآور واکســن 
در کســانی که قبلا به کرونا مبتلا شده اند باشد؛ به این 
شــکل که می توان یک دز یادآور از آن استفاده کرد، 
ضمن اینکه از این واکسن می توان برای دزهای یادآور 
واکسن های دیگر اســتفاده کنیم.وی ابراز داشت: این 
واکسن تنها واکســنی در دنیاست که دز یادآور همراه 
خــود دارد، به طوری که کارآیی ۹۲.۶ درصدی را در 

پیشگیری از ابتلا به کرونا نشان داده است.  
رئیس انستیتو پاستور ایران اضافه کرد: با توجه به اینکه 
در بیش از ۹۹ درصد افراد ایمنی زایی  با ســه دز دیده 
می شود؛ در نتیجه در کودکان نیاز به دز یادآور نیست؛ 
با توجه به اینکه در آینده ما نیاز به دز یادآور خواهیم 
داشت و می توانیم در فرم های بعدی برای ارتقاء ایمنی 
از آن اســتفاده کنیم؛در نتیجه به انــدازه کافی از این 

واکسن در اختیار ما قرار دارد. 
بیگلری تصریح کرد: گزارش ها نشان می دهد واکسن ها 
در کشــورهای غربی و اروپایی کارآیی ۹۵ درصدی 
داشــته و وقتی با موج دلتا روبه رو شدند این کارآیی 
به نصف رســید اما افتخار می کنیم تا اعلام کنیم امروز 
واکسنی معتبر را به مردم کشورمان نشان داده ایم و مردم 

با خیال راحت می توانند از این واکسن استفاده کنند. 
 جزئیات جديد از تزريق واکسن پاستور به کودکان

مدیر گروه تحقیقات بالینی انستیتو پاستور ایران با بیان 
اینکه اگر کودکان واکسینه نشوند، چرخه ویروس ادامه 
پیدا می کند، گفت: البته این موضوع به معنی این نیست 
که کودکان را واکســن بزنیم و دو ماه دیگر آن ها را با 
همان شرایط قبلی به مدرسه بفرستیم و همه آن نکات 

ایمنی مانند تهویه هوای نیز مطرح است. 
آمیتیس رمضانی درباره تزریق واکســن پاســتور به 
کودکان اظهار کرد: در حال حاضر برنامه ای برای سنین 
زیر شش سال نداریم. در کوبا برروی دو تا ۱۸ ساله ها 
کارآزمایی بالینی را انجــام داده اند، نتایج این بود که 
خوب است و عوارض نداشته است و می شود سنین ۲ 
تا ۱۸ ســاله را واکسیناسیون کرد، اما به این خاطر که 
قضیه بازگشایی مدارس حل شود، فعلًا واکسن را برای 

گروه سنی ۶ تا ۱۸ سال در نظر گرفته ایم.
وی افزود: بیشــتر کشورها هم به همین صورت عمل 
می کنند و یک دفعه در تمام گروه های سنی را واکسینه 
نمی کنند. برای مثال برخی کشورها ۱۵ تا ۱۸ ساله ها را 
واکسینه می کنند و به همین صورت به شکل تدریجی به 
سنین پایین می رسند و چندان سریع به همه گروه های 
ســنی واکســن نمی زنند. برای همین بهتر است ما هم 

تدریجی رفتار کنیم.
مدیر گروه تحقیقات بالینی انســتیتو پاستور ایران در 
پاسخ به این ســوال که عوارض واکسن پاستوکووَک 
برای کــودکان دقیقاً به چه صورت اســت، گفت: در 
مطالعاتــی که در کوبا انجام داده اند، عوارض بســیار 
محدود و بیشــتر موضعی بوده. نــوع تکنولوژی این 
واکســن نیز بر پایه پروتئین اســت و نســبت به این 
تکنولوژی تقریبــاً خاطرجمعی داریم، به این علت که 

این نوع واکسن را قبلًا هم داشته ایم. برای مثال واکسن 
اچ پی وی هم که بر پایه پروتئین اســت، سالهاست در 
کشورهای مختلف از جمله کشور خودمان به سنین ۹ 
تا ۱۱ سال تزریق می شود. به همین دلیل که این واکسن 
با تکنولوژی تقریباً مشابه در همه کشورها سال ها است 
که به کودکان تزریق می شود، بیشتر خاطرجمع هستیم.

وی در پاســخ به این ســوال که عوارض این واکسن 
برای کودکان چیســت، گفت: در کوبــا که مطالعات 
کردند، دریافتند که عوارضش بســیار محدود و بیشتر 
موضعــی بوده اســت، این باعث می شــود که باز هم 
خیالمان راحت تر باشد. به طور کلی واکسن در کودکان 
نسبت به بزرگسالان چندان واکنش نشان نمی دهد و به 
طور کلی بیماری های ویروسی در کودکان راحت تر و 
کم عارضه تر بروز و بهبــود پیدا می کنند تا بالغان. در 
آبلــه مرغان هم می بینیم که کودکان بســیار راحت از 
بزرگسالان به این بیماری مبتلا می شوند. اما به هرحال 
همه حساســیت ها برای کودکان وجود دارد که دلمان 
می خواهد کمترین آسیب و عامل آنتی ژنی یا پروتئینی 
وارد بدنشان شــود. به همین دلیل هم تا به الان صبر 
کردیم و سعی کردیم کودکان را آخرین گروهی درنظر 

بگیریم که واکسیناسیون در آن ها انجام می شود.
مدیر گروه تحقیقات بالینی انســتیتو پاســتور ایران با 
اشــاره به اینکه واکسن پاســتوکووک کودکان دو دوز 
و با فاصله ۲۸ روز اســت، در پاسخ به این سوال که 
کارایی این واکســن در کودکان چه قدر است، گفت: 
میزان کارایی را به این سرعت نمی شود، حساب کرد و 
باید کارآزمایی بالینی انجام شود که این مساله مشخص 
شود. وقتی کارآزمایی این واکسن تکمیل شود و افراد 
دو دوز واکسن را دریافت کند، شما حداقل سه تا چهار 
ماه نیاز دارید که این افــراد را پیگیری کنید که ببینید 
چند نفر آن ها بیمار می شوند و چند نفر مبتلا نمی شوند، 
تا به عدد نهایی کارایی واکســن برســیم. هنوز به آن 
زمان نرسیده؛ یعنی این کار دو ماه پیش در کوبا انجام 
شده است و حداقل سه ماه مانده که بخواهند به میزان 
کارایی برســند. اما درحال حاضر مشکل و عوارضی 
ایجاد نکرده است و آنتی بادی آن هم خوب بوده است.

وی با بیان اینکه مســئله که هنوز مشخص نشده است 
گروه های غیرمجاز واکسن پاســتوکووک چه افرادی 
هستند، گفت: به احتمال بسیار زیاد محدودیت خاصی 
برای این واکســن نداریم، اما برخی احتیاط ها در این 
زمینه وجود دارد که در آینده اعلام خواهد شــد. فعلًا 
ســویه دلتا را خواهیم داشت و این سویه خوشبختانه 
نسبت به سویه هایی مانند لاندا و مو که گریز از واکسن 
بیشتری دارند، غالب اســت و نمی گذارد آن ها به این 
زودی در دنیا غالب شــوند. در کشور ما هم هنوز دلتا 
حاکم است و بقیه سویه ها به خاطر سفرهایی که وجود 
دارد وارد کشــور می شوند، اما معمولًا این سویه ها در 

مقابل دلتا شکست می خورند.

گزارش
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یزدیاسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 

فروردین :
رفتار امروز شما به نظر همکاران تان گیج کننده 
اســت ، چون طوری رفتار مــی کنید که انگار 
اصــل مطلب را می دانید، امــا واقعیت فقط آن 
چیزی نیست که به چشم دیده می شود. می توانید فشار را در 
اطــراف تان حس کنید و این که هنوز نمی دانید نقش تان در 
ماجراهای امروز چیست. خستگی ناپذیر شده اید و حتی کمی 
هم طغیانگر به نظر می رســید. باید حواس تان به ماجراهای 
امروز باشــد تا چیزی را از دست ندهید، اگر یک لحظه چشم 

بردارید ممکن است عقب بمانید.
  اردیبهشت :

فکر می کنید کــه دارید با حقایق ملموس پیش 
می روید، اما واقعیت این قدرها هم ساده نیست. 
هنوز دقیقا نمی دانید که کجای کار ایستاده اید و 
دیگران چه نظری درباره ی شما دارند، اما وقتی اوضاع خوب 
پیش می رود می توانید آن را بفهمید و همین کافی اســت که 
ترغیب شوید به کارتان ادامه دهید. البته، احساسات تان کمی 
مغشــوش شــده و تصمیم گیری و قضاوت اوضاع برای تان 
دشوار است. شاید زندگی بر وفق مرادتان پیش نرود، اما به هر 

حال دانستن حقیقت بهتر از زندگی در خواب و خیال است.
  خرداد :

دوســتان نزدیک تان مرموز به نظر می رسند، به 
همین خاطر نمی توانید تشــخیص دهید که چه 
کســی طرفدار شماست. سیگنال های متضاد به 
سوی شما روانه شده اســت، در چنین اوضاعی جهت گیری 
در مسیر کار بسیار دشواری است. شاید در مسیر گم شوید و 
حتی نتوانید راه بازگشت به واقعیت را پیدا کنید. وقت بگذارید 
و قبل از این که دور شــوید همه چیز را بررســی کنید. وقتی 
بدانید کجای قضیه ایســتاده اید، راحت تر می توانید به مقصد 

برسید.
   تیر :

معمولا دچار شــدت احساســات نمی شوید، 
امــا امــروز ممکــن اســت بخواهیــد پا از 
محدودیت های تان فراتر بگذارید. به شدت نیاز 
بــه ماجراجویی دارید. حتی اگر بدانید که باید بیش از این ها 
احتیاط کنید، باز هم اعتماد به نفس تان برای ماجراجویی بالا 
خواهد گرفت. یادتان باشــد که مجبور نیستید عقلانی رفتار 
کنید. اگر این خواســته ی قلبی شماست، پس اشکالی ندارد 

برای رسیدن به آن خطر کنید.
    مرداد :

امروز ممکن اســت توپی از زمین دوست تان 
به سوی شــما روانه شود، اما تا آمادگی نداشته 
باشید اصلا توپی نخواهید دید. پس حواس تان 
را حسابی جمع کنید تا اتفاقات غیر منتظره غافل گیرتان نکند. 
این اتفاقات ناگهانی شــاید یک تجربه ی دلپذیر به نظر برسد 
و به همین خاطر حالت تدافعــی به خود نگیرید. اما واقعیت 
چیز دیگری است، به نفع تان است که آماده باشید تا بتوانید به 

سرعت با واقعیت روبرو شوید.
 شهریور :

امــروز به قابلیت های تحلیلی خود دسترســی 
نداریــد و مثل این می ماند که از منطقه ی ایمن 
خارج شــده باشــید. جواب های کاربردی که 
همیشه به راحتی دم دست تان بود امروز پیدا نیستند. این عدم 
شفافیت آن قدر برای تان غیر معمول است که شاید مسیرتان 
را گم کنید. اکنون زمان آن رســیده که راهکارهای عقلانی را 

کنار بگذارید و به احساسات تان بچسبید.
 مهر :

بیشــتر روزها می دانید که می خواهید چه کار 
کنیــد و البته می توانید برای به دســت آوردن 
خواسته های آن روزتان از عقل کمک بگیرید. اما 
امروز خبری  از راهکارهای عقلانی نیست و به حال خودتان 
رها شــده اید. تمام چیزی که برای تان باقی مانده این است 
کــه به رویاهای تان بپردازید. بگذاریــد خیالات تان آزادانه 
بچرخنــد، اما آن ها را بیش از حد بــزرگ نکنید. برای این 

که مشکل درست نشود باید سلامت افکارتان را حفظ کنید.
  آبان :

امروز شــاید در عمق خیالات تان فرو بروید یا 
این که توجه تان را به رویاهای دیگران معطوف 
کنید، اما در هر صورت مسیری که می روید اشتباه 
اســت. دارید به جایی می رســید که دیگر تشخیص واقعیت 
از رویا ممکن نیســت. هر چه بیشــتر دچار خواب و خیال 
می شوید، از دنیای واقعی دورتر خواهید شد. اما اشکالی ندارد، 

قرار است که به زودی در واقعیت ها قدم بردارید.
  آذر :

وقتی تصمیم تان را گرفتید دیگر کسی نمی تواند 
نظرتــان را عوض کند. انــگار امروز هر چیزی 
توجه تان را جلب می کند. شاید چند روز دیگر 
بفهمید که در زندانی از خیالات تان محبوس شده اید. تمام آن 
چیزی که اکنون نیاز دارید، این اســت که حواس تان را جمع 

کنید تا به دام نیفتید.
  دی :

به نظر خودتان همه ی حرف های تان واضح و 
روشن اســت و اهداف تان هم به اندازه ی کافی 
قدرتمند هستند. شاید دیگران به این نتیجه برسند 
که نباید قدرت شــما را دست کم گرفت، اما با این وجود باید 
احتیاط کنید. سعی کنید کسی را گمراه نکنید. بدانید که باید به 
گروه انسجام ببخشید، پس هر طور شده خودتان را به آن ها 

ثابت کنید.
 بهمن :

اوضاع به انــدازه ی کافی پیچیده هســت، اما 
متاســفانه شــما هم دارید آن را بدتر می کنید. 
احساسات تان آشفته شده و نمی دانید چه طور 
آن ها را مدیریت کنید. سعی کنید هیچ چیز را در دل تان نگه 
نداریــد، چون اگر این طور پیش بروید ممکن اســت ناگهان 
منفجر شوید. برای این که از این امتحان سربلند بیرون بیایید 

باید با احتیاط و نرمی حرکت کنید.
 اسفند : 

امروز فرصت های بیشماری پیش روی تان قرار 
گرفته تا گریزی بزنید و چندتای آن ها را تجربه 
کنید. باید وقت بگذارید و کاری عجیب یا خلاقانه 
انجام دهید، در غیر این صورت ممکن اســت خودتان را در 
وضعیتی بیابید که پیامدهــای جدی آن گریبان تان را بگیرد. 
همه چیز به انتخاب شما بستگی دارد که امروزتان را چگونه 

بسازید.
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گروه خبر // معاون امور شرکت های فولاد 
مبارکه ، در جلسه بررسی طرح های توسعه ای 
فولاد هرمزگان،  توسعه این شرکت را جزو 
اولیت های اصلی دانست و  مدیرعامل فولاد 
هرمزگان نیز  با اشــاره به اینکه حیات یک 
بنگاه اقتصادی وابسته به طرح های توسعه 
ای اســت بر استفاده از ظرفیت های مبارکه 
تاکید کرد و پیشنهاد تشکیل کمیته رفع موانع 

توسعه را داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛  غلامرضا طاهری 
معاون امور شــرکت های فولاد مبارکه  در 
این جلسه که در حضور عطالله معروفخانی 
مدیرعامل فولاد هرمــزگان، و معاونین و 
مدیران ارشــد این شــرکت برگزار شد با 
تاکید بر موقعیت جغرافیایی مناســب فولاد 
هرمزگان در منطقه ، اظهار داشــت : دکتر 
طیب نیــا مدیرعامل فولاد مبارکه بر تعیین 
تکلیف و پیگیری سریع طرح های توسعه ای 

فولاد هرمزگان تاکید دارد
در ادامه عطالله معروفخانی مدیرعامل فولاد 
هرمزگان  از حمایت های مبارکه تشــکر و 
قدردانی نمود و با اشــاره به موانع تولید در 
فولاد هرمزگان اظهارداشت : کمیته رفع موانع 
توسعه  باید تشکیل  تا مشکلات پیش رو 

سریعتر احصا ، پیگیری و رفع گردد.

وی ، داشــتن روحیه جهادی برای پیگیری 
عملی فعالیت ها در فولاد هرمزگان را یک 

اصل مهم دانست .
معروفخانی ، دستورات و توصیه های مقام 
معظم رهبری را در همه امور فصل الخطاب 
دانســت. وی در همین زمینه با اشــاره به 
پیشــرفت های چشــمگیر در حوزه های 

نظامــی افزود : هر کجا به فرمایش ))ما می 
توانیم(( رهبر انقلاب، عمل کرده ایم شــاهد 
موفقیت ها و دستاوردهای بزرگی بوده ایم. 
وی تحریم های جهانی علیه ایران را ظالمانه 
دانســت اما آن ها را یک فرصت بی بدیل 
برای شناخت ظرفیت های داخلی خواند و 
حمایت از تولید داخل و شرکت های دانش 
بنیان در فولاد هرمزگان را یکی از سیاست 

های اصلی شرکت دانست
وی با اشــاره به تحریم فولاد مبارکه گفت 
: وقتی فــولاد مبارکه مــورد تحریم های 
جهانی قرار می گیرد نشــان از توانمندی و 
ظرفیت های بالای این شــرکت دارد . وی 
همچنین تاکید کرد با وجود همه تحریم ها ، 
در صادرات ، تامین قطعات و تولید روزانه 
مشکلی نداشته و در روند مطلوبی قرار داریم  
و مشکلات ایجاد شده نتوانسته است خللی 

در فعالیت های شرکت ایجاد کند.

مدیرکل شیلات هرمزگان:

2هزار صیاد هرمزگانی در فصل صید میگو مشارکت دارند

گروه خبر // مدیرعامل فولاد هرمزگان  در 
کمیته رفع موانع تولید اســتان هرمزگان 
خواستار حمایت دولت از صنایع جهت تامین 

انرژی مورد نیاز شد.
به گزارش خبرنگار دریــا ؛ عطالله معروفخانی 
مدیرعامل فــولاد هرمزگان در کمیته رفع موانع 
تولید استان هرمزگان که با حضور مهدی دوستی 
اســتاندار، و بابک دین پرست معاون هماهنگی 
امور اقتصادی وزیر کشور و دبیر شورای توسعه 
و امنیت پایدار شرق و غرب کشوربرگزار شد ،  

مشکلات ناشی ازقطعی برق در استان هرمزگان 
را بیش از ســایر اســتان ها دانســت و گفت : 
خساراتی که به فولاد هرمزگان در سه ماه قطعی 
برق وارد شــد قابل توجه  و جبران  آنها امروز 

خیلی سخت و مشکل است. 
وی از صنعــت فولاد به عنوان یک صنعت مادر 
یاد کرد و خسارت به این صنعت را خسارت به 

صنایع پایین دستی زیادی دانست.
معروفخانی با ابراز نگرانی از زمزمه های کمبود 
گاز در زمستان از اســتاندار و معاون اقتصادی 

وزیر کشــور خواســت برای جلوگیری از قطع 
گازرسانی به صنایع مخصوصا شرکتهای فولادی 

تمهیدات لازم اندیشیده شود .
مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشــاره به افزایش 
هزینه های بــرق و گاز  ، حمــل و نقل جاده 
ای و ریلــی، و مهمتــر از همه گندلــه که ماده 
اولیه این شــرکت اســت ، زیان ناشی از کمبود 
انــرژی را فشــاری مضاعف بــر تولید عنوان 
کرد و خواســتار کمک دولت شد.معروفخانی 
با اشاره به اشــتغال زایی این صنعت در استان ، 

از فولاد هرمزگان به عنوان صنعت  پیشــرو در 
مسئولیت های اجتماعی هرمزگان یاد کرد و گفت 
همواره در حد توان خود به یاری استان شتافته 
و پای کار هســتیم. وی تامین رایگان اکسیژن 
بیمارســتان های هرمزگان از ابتدای همه گیری 
کرونــا را یک مســئولیت اجتماعی مهم فولاد 
هرمزگان دانست و گفت : با وجود قطعی برق ، 
اما کارخانه اکسیژن سازی فولاد به تولید ادامه داد 
تا بیمارستان های استان دغدغه کمبود اکسیژن 
نداشته باشند. معروفخانی ضمن تبریک به مهدی 

دوستی استاندار جدید هرمزگان ، وی را فردی 
ارزشی و با تجربه در حوزه های صنعت ، اجرایی 
و سیاسی کشور دانســت و با تشکر از ریاست 

محترم جمهور و وزیر کشور از این انتخاب گفت :  
انشالله  حضور ایشان به عنوان استاندار در استان 

باعث رشد و توسعه بیش از پیش خواهد بود.

مدیرعامل فولاد هرمزگان  خواستار شد 

حمایت دولت از صنایع جهت تامین انرژی مورد نیاز 

گروه خبر // معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
منطقه ای وزارت کشــور، تشکیل ســازمان توسعه 
سواحل مکران را در راســتای اجرا و تحقق اهداف و 
برنامه های توسعه ای این منطقه بسیار مهم و ضروری 

دانست.
به گــزارش خبرنگار دریا ، دکتر بابک دین پرســت در 
نشست بررســی و ارزیابی روند اجرای طرح های توسعه 
سواحل مکران که در شهرســتان جاسک برگزار شد، با 
اشــاره به تاکیدات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در 
خصوص توســعه سواحل مکران، عنوان کرد: باید با تمام 
قوا برای تحقق فرمایشــات و منویات رهبر معظم انقلاب 

اسلامی در راستای توسعه سواحل مکران، اقدام کنیم.
 وی با اشــاره به ماده ۶۸ قانون احکام دائمی برنامه های 
توسعه کشور در راستای تشکیل سازمان توسعه سواحل 
مکران، ادامه داد: این قانون بر تشــکیل ســازمان توسعه 
سواحل مکران برای برنامه ریزی، اجرا و نظارت بر برنامه ها 
و پروژه های توسعه سواحل مکران در استان های هرمزگان 

و سیستان و بلوچستان تاکید دارد.
 معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت 
کشور با اشاره به دستور آیت الله دکتر رئیسی، رئیس جمهور 
به دکتر وحیدی وزیر کشور برای بررسی موضوع تشکیل 
سازمان توسعه سواحل مکران، افزود: در راستای ابلاغیه 
ریاست محترم جمهوری اســلامی ایران به وزیر محترم 
کشور، گزارشــی در خصوص ضرورت تشکیل سازمان 
توسعه ســواحل مکران را به رئیس جمهور محترم تقدیم 
خواهیم کرد، تا به ســمت اجرای قانون برویم و با قوت 
و به طور جدی تشکیل ســازمان توسعه سواحل مکران 

را پیگیری خواهیم کرد. دین پرســت، تشــکیل سازمان 
توسعه سواحل مکران را در راستای اجرا و تحقق اهداف 
برنامه های توســعه ای این منطقه بســیار مهم و ضروری 
دانســت و تصریح کرد: باید سازمان متولی و مسئول این 
امر شکل بگیرد و با تعریف پروژه های مشخص مرتبط با 
قانون توسعه سواحل مکران، زمینه سرمایه گذاری بخش 

خصوصی را نیز فراهم کند.
 وی گفت: در حال حاضر ۸۵ پروژه مصوب برای توسعه 
ســواحل مکران وجود دارد کــه در 12 حوزه کاری در 
دستور کار 13 دســتگاه اجرایی قرار دارد و برآورد مالی 
اجرای این پروژه ها بالغ بر 10۹ هزار میلیارد تومان است 
که ۵2 درصــد آن باید از طریق ســرمایه گذاری بخش 
خصوصی و ۴۸ درصد از طریق بخش دولتی تامین شود.

 معــاون هماهنگی امــور اقتصادی و توســعه منطقه ای 
وزارت کشــور در ادامه با اشــاره به ظرفیت های خوب 
مصوبات شــورای توســعه و امنیت پایدار شرق و غرب 
کشور، خاطرنشــان کرد: نرخ سود تسهیلات بانکی برای 
سرمایه گذاری در ۹ استان مشمول این شورا که هرمزگان 
نیز از جمله این اســتان ها محسوب می شود، ۵0 درصد 
کمتر از نرخ مصوب شورای پول و اعتبار کشور است که 
ظرفیت خوبی برای سرمایه گذاری در این مناطق محسوب 
می شود. دین پرســت همچنین با بیان اینکه آیت الله دکتر 
رئیسی ریاســت محترم جمهوری اسلامی ایران و دولت 
سیزدهم نگاه ویژه ای به تامین معیشت مرزنشینان دارند، 
اظهار داشت: در این راســتا طرح ساماندهی تجارت در 
مرزهای دریایی و خشکی از جمله طرح تجارت ملوانی و 

ته لنجی در دستور کار وزارت کشور قرار دارد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای وزارت کشور:

ساماندهی تجارت ملوانی و ته لنجی در دستور کار 
وزارت کشور است 

گروه خبر // همه فعلان حوزه گردشگری پیش از راه 
اندازی فعالیت در این زمینه به مرکز شــتاب دهنده 

گردشگری مراجعه کنند. 
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
هرمزگان  گفت: این مرکز  شتاب دهنده می تواند ایده های 
خلاقانه کسب و کار های حوزه گردشگری و حتی صنایع 

دستی را عملیاتی کند.
سهراب بناوند افزود: این مرکز، فضا و تجهیزات مناسب 
برای آمــوزش راهنمایان گردشــگری، تورگردان ها، 

بلد های محلی و شغل های مرتبط در این زمینه را دارد که 
تلاش می شود از ظرفیت این مرکز استفاده شود.

او گفت: از ابتدای امســال تا کنون بیش از ۵20 نفر در 
بخش گردشــگری و ۴00 نفر در بخش صنایع دســتی 
آموزش دیده اند و ۶۵ موافــق اصولی برای راه اندازی 

کسب و کار های حوزه گردشگری صادر شده است.
مرکز مرکز تخصصی مشــاوره و شتاب دهنده کسب و 
کار های گردشگری پایدار با سرمایه حدود ۸00 میلیون 
تومانی بخش خصوصی راه اندازی شده است که می تواند 

تجهیزات و فضای آموزشی در اختیار کسب و کار های 
حوزه گردشگری قرار دهد.

حوزه گردشــگری امروزه یکی از بخش های با گردش 
مالی بسیار بالا در جهان است به طوری که با شیوع کرونا 
بیش از چهار هزار میلیارد دلار از گردش مالی این بخش 

کاهش یافت که نشان از گستردگی این بخش دارد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ،هرمزگان با وجود 
بنادر و جزایر بســیار مهم یکی از استان های با ظرفیت 

بالای گردشگری است.

عملیاتی کردن ایده های خلاقانه کسب و کارهای گردشگری در مرکز شتاب دهنده 

گروه خبر // رئیس ســازمان ســیما، 
شهرداری  شهری  سبز  فضای  و  منظر 
سبزبانان  و  کارکنان  گفت:  بندرعباس 
این سازمان تمام تلاش خود را به کار 
می برند تا فضای سبز مناسب و در خور 

شأن مردم بندرعباس ایجاد نمایند.
 مصطفی خــادم در گفتگوی اختصاصی 
با خبرنــگار روزنامه دریا بــا بیان این 
مطلب افزود: در جلسه اخیر شورای شهر 
بندرعباس که با حضور اعضای شــورای 
شهر و نخستین حضور شهردار بندرعباس 
برگزار شــد به موضوع پارک ها و فضای 
ســبز بندرعباس نیز پرداخته شد که این 
نشان از توجه و اهتمام اعضاء و شهردار به 

این موضوع است.  خادم اظهارداشت: در 
بحث پارک های شهر بندرعباس نواقص 
و ایراداتی وجــود دارد که رفع برخی از 
آنها در کوتاه مدت انجام می شــود و رفع 
برخی ایرادات نیــز در بلند مدت انجام 
خواهد شد تا بتوانیم پارک ها را به سطح 

مطلوبی برسانیم.
 وی خاطرنشــان کرد: یکی از مشکلات 
اساســی که در زمینه ساخت و بهسازی 
پارک های شهر بندرعباس وجود دارد این 
اســت که انجام کارهای عمرانی پارک ها 
ساختارمند نبوده و سازمان سیما منظر و 
اختیارات  بندرعباس  شهری  سبز  فضای 
لازم در جهت ساخت، بهسازی و توسعه 
عمرانی پارک ها را ندارد و این امر باعث 
شده اســت چالش هایی برای سازمان به 
وجود بیایــد.  وی اضافه کرد: برای اینکه 
بتوانیم پارک ها و فضای ســبز مناســبی 
در سطح شــهر بندرعباس داشته باشیم 

باید مدیریت یکپارچــه ای در این زمینه 
انجام شود که اکنون شــاهد آن نیستیم. 
خادم ادامه داد سازمان های زیرمجموعه 
شــهرداری هر کدام بر اساس وظایفی که 
دارند شــکل گرفته اند کــه بتوانند بر آن 
اســاس کارهای ذاتی و مورد نیاز شهر 
را انجام دهند اما ســازمان ســیما منظر 
و فضــای ســبز شــهری بندرعباس که 
متولی اصلی پارک ها، سیما و منظر شهر 
بندرعباس می باشــد اختیارات لازم در 
این زمینه را ندارد.  وی یادآور شــد: ما 
تمام تلاش خــود را برای اینکه پارک ها 
و فضای سبز مناسبی داشته باشیم انجام 
می دهیم اما به دلیل اینکه ساخت پارک ها 
به عهده ما نیســت مشکلاتی وجود دارد 
که این امر باعث شده اســت خود ما نیز 
رضایت کامل از وضعیت موجود پارک ها 
نداشته باشیم اما سعی می کنیم ایراداتی که 

وجود دارد را برطرف نماییم. 

 خادم اظهار داشت: اگر ساخت، توسعه، 
بهسازی و انجام کارهای عمرانی پارک ها 
بر عهده سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
قرار داشــته باشــد قطعاً می توان شاهد 
تحولاتی در پارک های شهر باشیم که این 
امر نیازمند نگاه ویژه به این موضوع است.

این مســوول با اشــاره به نیاز مدیریت 
یکپارچه در ایجــاد و نگهداری پارک ها 
گفت: بــرای برخورد علمــی، صحیح و 
مطابق با قوانین، ضوابط و اســتاندارهای 
لازم نیازمنــد اختیار عمــل و واگذاری 

وظایف قانونی به سازمان هستیم.
  وی در پایان با اشاره به تهیه طرح جامع 
راهبردی فضای ســبز شــهر بندرعباس 
این طــرح لایحه  در  خاطرنشــان کرد: 
مدیریت یکپارچه را تهیه کرده ایم که افق 
20 ســاله فضای سبز شهر بندرعباس در 
آن دیده شده است و به شهردار بندرعباس 

ارائه شده است. 

رئیس سازمان فضای سبز بندرعباس: 

اختیارات لازم برای انجام کارهای عمرانی در پارک ها را نداریم 

گروه خبر // رئیس  سازمان صنعت، معدن و تجارت 
هرمزگان اظهار داشــت: کلیه محصولات تولیدی 
واحدهای فــولادی از 2۴ مهرماه تنها در بورس کالا 

عرضه می شود.  
به گزارش خبرنگار دریا؛  خلیل قاسمی گفت: عرضه 

کلیه محصولات تولیدی واحدهای فولادی  شــامل 
شمش  فولادی شامل بیلت، بلوم، اسلب، انواع ورق، 
میلگرد شــاخه و کلاف تیرآهن، نبشی، ناودانی،لوله 
و پروفیل و... در بورس کالا الزامی اســت. وی بیان 
داشــت: در صورت عدم اجرای مفاد فوق واحدهای 

تولیدکننده محصول فولادی مجاز به خرید شــمش 
فولادی از بورس کالا نمی باشند.

رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان در 
پایان تاکید کرد: واحدهــای فولادی مجاز به فروش 

محصولات خارج از بورس کالا نمی باشند. 

عرضه کل محصولات فولادی  تنها از طریق بورس امکان پذیر است

کمیته رفع موانع توسعه در فولاد هرمزگان تشکیل می شود

گروه خبر //  مدیر کل شیلات هرمزگان گفت: امسال در 
فصل صید میگو، بیش از دوهزار صیاد هرمزگانی با 15۰ 

فروند لنج مشارکت خواهند داشت.
عبدالرســول دریایی با اشــاره به اینکه صیادان میگو در 
هرمزگان با رعایت اصول صید از 1۷ مهره ماه 1۴00 اقدام 
به شــروع به صید کردند، اظهار کرد: صید میگو هر سال در 
۷00 کیلومتر مربع از صیدگاه های استان از بندرکوهستک 
شهرستان سیریک، آغاز می شود و در صیدگاه های میناب، 

هرمز و تولای قشم به پایان می رسد.

دریایی، ضمن تقدیر از صیادان تلاشــگر، نســب به توجه 
ویژه به مقــررات در صید و صیادی به صیادان تاکید کرد و 
افزود: توجه به مقررات اصولی و پایدار در صید و صیادی، 
و همچنین همکاری بیش از پیش جامعه صیادان با شیلات، 
یقیناً نقش مهمی در حفظ منابع آبزیان برای نسل آینده و صید 

پایداری برای خود آنها خواهد داشت.
وی بــا بیان اینکه بنادر صیادی می تواند که نقش مهمی در 
خدمات رسانی به صیادان شرق استان داشته باشد، تصریح 
کرد: برای حفظ و رسیدگی به مشکلات صیادان به اسکله که 

مجری بهره بردار آن خود صیادان باشد نیاز است.
مدیرکل شیلات هرمزگان با بیان اینکه، موقعیت بندر صیادی 
کوهستک و همچنین ظرفیت های موجود در آن می تواند به 
عنوان پشتیبان سایت های پرورش ماهی در دریا به خوبی 
عمل کند، گفت: در حال حاضر بندر صیادی کوهستک برای 
1۵0 فروند شناور صیادی و همچین حدود ۸00 نفر صیاد 
خدمات می دهد. به گزارش مهر ؛وی خاطرنشان کرد: صید 
بیش از حد مجاز، موجب آســیب دیدن ذخایر می شود و 

بازسازی ذخیره با دشواری انجام می پذیرد.
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